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1  ΜΟΝΑΔΩΝ ΥΓΕΙΑΣ Ενεργειακή αναβάθμιση κτιρίων
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 6 Ημερομηνία

έκδοσης:
09-11-2018

Επιφάνεια: 72.31 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΜΟΝΑΔΩΝ ΥΓΕΙΑΣ

Ενεργειακή 
αναβάθμιση κτιρίων
Την ενεργειακή αναβάθμιση τεσσά
ρων μονάδων υγείας της Δυτικής 
Ελλάδας ανακοίνωσε το υπουργείο 
Υγείας. Ειδικότερα, εντάχθηκαν στο 
Επιχειρησιακό Πρόγραμμα «Δυτική 
Ελλάδα 2014-2020» έργα αναβάθ
μισης κτιρίων του Πανεπιστημιακού 
Νοσοκομείου Παχρών,ιων νοσοκο
μείων Πύργου και Αίγιου καθώς και 
ίου Κέντρου Ψυχικής Υγείας Αγρίνι
ου. Τα έργα έχουν συνολικό προ
ϋπολογισμό 10.152.000 ευρώ και 
περιλαμβάνουν βελτιώσεις στη 
θερμομόνωση ίων κτιρίων για τη 
μείωση των θερμικών απωλειών, 
παρεμβάσεις στα ηλεκχρομηχανο- 
λογικά συστήματα και στην παραγω
γή ανανεώσιμων μορφών ενέργει
ας. Σύμφωνα με ίο υπουργείο Υγεί
ας με την ολοκλήρωση ίων έργων 
ενεργειακής αναβάθμισης εκχιμά- 
χαι ότι θα μειωθούν έως και 40% οι 
δαπάνες για ενέργεια των συγκε
κριμένων μονάδων υγείας.
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1  «Φέρνουμε ένα προς ένα τα μέτρα του τετάρτου
Μνημονίου»

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,3 Ημερομηνία
έκδοσης:

09-11-2018

Επιφάνεια: 1042.96 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

► Ο ΑΛ. ΤΣΙΠΡΑΣ προανήγγειλε χθες σχη Βουλή και ns επόμενες νομοθετικές πρωτοβουλίες ins 
κυβέρνησης με τα θετικά μέτρα που εξήγγειλε στη ΔΕΘ ► ΨΗΦΙΣΤΗΚΑΝ και από Ν.Δ. και ΠΑΣΟΚ τα 

αναδρομικά 820 εκατ. ευρώ των ειδικών μισθολογίων που έκοψαν οι κυβερνήσεις τους

Φέρνουμε ένα προς ένα στη Βουλή 
τα μέτρα του··· «τέταρτου Μνημονίου»

ΑΦΙΕΡΩΣΗ ΤΟΥ ΠΡΩΘΥΠΟΥΡΓΟΥ ΣΤΟΝ ΠΡΟΕΔΡΟ ΤΗΣ Ν.Δ.:
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1  «Φέρνουμε ένα προς ένα τα μέτρα του τετάρτου Μνημονίου»
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,3 Ημερομηνία

έκδοσης:
09-11-2018

«Φέρνουμε ένα προς ένα τα μέτρα
ΤΣΙΠΡΑ ΣΤΟΝ / /

μητςοτακη τ0υ... χεχαρτου Μνημονίου»
ΡΕΠΟΡΤΑΖ: ΚΩΣΤΑΣ ΠΟΥΛΑΚΙΔΑΣ

2§> «Ξεκινήσαμε να φέρνουμε ένα προς ένα 
σιη Βουλή ία μέτρα του τετάρτου ‘Μνημονί
ου’, το οποίο το αφιερώνω στον Κ. Μητσοτά- 
κη και στους βουλευτές της Ν.Δ.!» τόνισε ο 
πρωθυπουργός Αλέξης Τσίπρας παρεμβαίνο- 
ντας στη συζήτηση στην Ολομέλεια. «Ένα - έ
να τα μέτρα αυτά θα έρθουν και θα ψηφιστούν 
και θα λέτε ‘ναι σε όλα’, όπως λέγατε πέντε 
χρόνια ‘ναι σε όλα’ στα πιο σκληρά μέτρα των 
Μνημονίων που πέρασαν ποτέ!», πρόσθεσε 
χειροκροτούμενος από τους βουλευτές του 
ΣΥΡΙΖΑ. «Ε, θα το πιείτε και αυτό το ποτήρι!», 
είπε ο πρωθυπουργός προαναγγέλλοντας και 
τα επόμενα μέτρα του τετάρτου «Μνημονί
ου»:
* Μείωση των ασφαλιστικών εισφορών για 
τους ελεύθερους επαγγελματίες.
* Κατάργηση του φόρου επιτηδεύματος για 
τους αγρότες.
* Επιδότηση των ασφαλιστικών εισφορών 
για νέους.
* Μείωση του ΕΝΦΙΑ μεσοσταθμικά 10% έ
ως 30% για τα λαϊκά νοικοκυριά μέσα στο 
2019 και μεσοσταθμικά 30% έως 50% μέσα 
στο 2020.
* Η μη περικοπή των συντάξεων.

Xcopis στρατηγική 
για τον τόπο η Ν.Δ.

Ο πρωθυπουργός σημείωσε τον συμβολι
κό χαρακτήρα της συνεδρίασης, καθώς ήταν 
η πρώτη μιας σειράς από θετικές νομοθετι
κές παρεμβάσεις που ακολουθούν. Υπογράμ
μισε όμως κυρίως την «αμηχανία» της Ν.Δ., 
που προκύπτει από την αποτυχία του αφη
γήματος της και το στρατηγικό έλλειμμα στο 
οποίο έχει περιέλθει. «Θα ήταν καλύτερα α
πλώς να ψηφίζατε θετικά και να μην κουνά
γατε και το δάχτυλο. Εμ κουτσουρέψατε τους 
μισθούς, εμ δεν συμμορφωθήκατε ποτέ με τις 
αποφάσεις των δικαστηρίων, εμείς είμαστε ε
δώ αυτοί οι οποίοι ερχόμαστε να αποκατα
στήσουμε την αδικία, βγαίνετε και από πά
νω! Δεν γίνεται! Στο σπίτι του κρεμασμένου, 
λένε, δεν μιλάνε για σκοινί», είπε χαρακτηρι
στικά.

«Το πολιτικό σας αφήγημα στερείται συνο
χής, στερείται στρατηγικού στόχου για την 
πορεία της χώρας και αυτό είναι το σημαντι
κότερο» είπε ο Αλ. Τσίπρας απευθυνόμενος 
προς τη Ν.Δ. και συνέχισε: «Διότι το να αντι
δικείς, το να θεωρείς ότι τα πάντα σε αυτήν τη 
χώρα ξεκίνησαν από τότε που φύγατε από τη 
διακυβέρνηση, δηλαδή εδώ και τριάμισι χρό
νια, και ότι δεν υπήρχε προϊστορία, δεν υ
πήρχε τίποτα πριν, το να χρεώνεις τα πάντα 
στους πολιτικούς αντιπάλους, είναι το εύκο
λο. Το δύσκολο, όμως, είναι να έχεις όραμα, 
σχέδιο, προτάσεις, αφήγημα, όχι μονάχα για 
το σήμερα, αλλά και για το αύριο αυτής της 
χώρας. Και δεν έχετε».

Σταμάτησε η ρεμούλα 
και δίνονται αναδρομικά

Για πολλοστή φορά ο Αλ. Τσίπρας υπενθύ-

«Ερχονιαι όλα όσα 
εξήγγειλα στη ΔΕΘ. Θα το 

πιείτε και αυτό το ποτήριΓΕνα - 
ένα τα μέτρα αυτά θα έρθουν και 
θα ψηφιστούν και θα λέτε ‘ναι 
σε όλα’, όπως λέγατε πέντε 
χρόνια ‘ναι σε όλα’ στα πιο 
σκληρά μέτρα των Μνημονίων 
που πέρασαν ποτέ!»

μισε τις βασικές διαψεύσεις της Ν.Δ.: δεν θα 
κλείσουν οι αξιολογήσεις, θα ενεργοποιηθεί ο 
περίφημος «κόφτης», θα κοπούν οι συντάξεις, 
έρχεται τέταρτο Μνημόνιο. Η πραγματικότη
τα είναι ότι μετά την 21" Αυγούστου η Ελλά
δα έχει περάσει σε νέα εποχή, σημείωσε.

«Εμείς καταφέραμε να βγάλουμε τη χώρα 
από τη σφοδρή οικονομική κρίση, να ανα
κάμψει η οικονομία. Εσείς δεν πιάσατε σχεδόν 
ποτέ πλεονάσματα. Εμείς πιάσαμε τους στό
χους του προγράμματος και η υπεραπόδοση 
της οικονομίας μάς έδωσε τη δυνατότητα για 
τρεις συνεχόμενες χρονιές να μπορούμε να 
δίνουμε κοινωνικό μέρισμα σε αυτούς που το 
έχουν περισσότερο ανάγκη», υπογράμμισε

Αλ. Τσίπρας και επεσήμανε πως «ο λόγος για 
τον οποίο έχουμε σήμερα τη δυνατότητα να 
προβούμε σε αυτή την πολιτική επιλογή και 
να αποκαταστήσουμε αδικίες είναι ακριβώς 
διότι αυτά τα τρία χρόνια καταφέραμε να ξα- 
ναστήσουμε την οικονομία στα πόδια της με 
διαρθρωτικές μεταρρυθμίσεις, που δημιούρ
γησαν τη δυνατότητα να επανεκκινηθεί η οι
κονομία. Ταυτόχρονα, όμως, σταματήσαμε τη 
ρεμούλα, τη διαφθορά, τη φοροαποφυγή, τη 
φοροασυλία, νοικοκυρέψαμε τα δημόσια οι
κονομικά, είχαμε χρηστή διαχείριση των δη
μόσιων πόρων και καταφέραμε αυτό που όλοι 
στην Ευρώπη ονομάζουν ‘ένα μικρό θαύμα’».

Η στήριξη στην κοινωνία 
δεν είναι σπατάλη

Μάλιστα ο πρωθυπουργός επεσήμανε και 
την πολιτική αντιπαράθεση που υπάρχει για 
τα μέτρα κοινωνικής στήριξης λέγοντας ότι 
«κάποιοι στην Ευρώπη έλεγαν ότι δεν χρειά
ζεται να στηρίξουμε τους συνταξιούχους -για
τί περνάνε καλά αυτοί!- και πρέπει να δώ
σουμε αλλού την προσοχή μας και να φτιά
ξουμε ένα διαφορετικό μείγμα πολιτικής, για 
να είναι περισσότερο φιλικό προς τις επεν
δύσεις! ». «Εμείς, όμως, γνωρίζουμε πάρα πο
λύ καλά ότι για να μπορέσεις να σηκώσεις την 
οικονομία ψηλά, πρέπει να μπορείς να κρα
τήσεις και την κοινωνία όρθια», τόνισε.

Ακόμη ο Αλ. Τσίπρας απάντησε και στην 
κριτική «έγκριτων ΜΜΕ» που ισχυρίζονται

ότι «μοιράζουμε λεφτά, κάνουμε σπατάλες, 
κάνουμε παροχές, σπαταλάμε δεξιά και αρι
στερά και θέτουμε σε κίνδυνο την ελληνική 
οικονομία».

«Καμία σπατάλη δεν κάνουμε, καμία σπα
τάλη! Σπατάλη ήταν το όργιο διαφθοράς που 
έγινε στην υγεία, στο φάρμακο, στις εξοπλι- 
στικές δαπάνες και μας οδήγησε στην χρεο
κοπία. Εμείς αυτό που κάνουμε τώρα είναι να 
μετράμε, μέτρο προς μέτρο, ευρώ, προς ευρώ 
τις δημοσιονομικές δυνατότητες της ελληνι
κής οικονομίας και με απόλυτη ασφάλεια να 
δημιουργούμε δημοσιονομικό χώρο για να 
δίνουμε με προτεραιότητα σε αυτούς που έ
χουν ανάγκες.Έχοντας, όμως, εξασφαλίσει ό
τι πιάνουμε τους δημοσιονομικούς στόχους», 
απάντησε ο πρωθυπουργός.

Ξεκαθάρισε μάλιστα ότι την αξιοπιστία που 
αποκτήθηκε «δεν πρόκειται να τη χαλάσουμε 
και να τη διαρρήξουμε, διότι τη χτίσαμε με 
κόπο».

Ο πρωθυπουργός εξήγησε ότι είναι πολιτι
κή επιλογή της κυβέρνησης να δοθούν τα α
ναδρομικά, καθώς η απόφαση του Συμβουλί
ου της Επικράτειας δεν δημιουργεί καμία κα
νονιστική υποχρέωση. «Η ηθική μας υπο
χρέωση, στον βαθμό που έχουμε τη δημο
σιονομική δυνατότητα, είναι να αρχίσουμε 
να αποκαθιστούμε τις πληγές και τις μεγάλες 
αδικίες που εσείς δημιουργήσατε στον τόπο 
τα πέντε πρώτα χρόνια της μνημονιακής λαί
λαπας», τόνισε.
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1  ΠΑΡΕΜΒΑΣΕΙΣ ΥΠΟΥΡΓΩΝ ΓΙΑ ΤΑ ΑΝΑΔΡΟΜΙΚΑ
«Αυτό είναι το δικό μας κοινωνικό συμβόλαιο»

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 4 Ημερομηνία
έκδοσης:

09-11-2018

Επιφάνεια: 895.15 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΑΡΕΜΒΑΣΕΙΣ ΥΠΟΥΡΓΩΝ ΓΙΑ ΤΑ ΑΝΑΔΡΟΜΙΚΑ

«Αυτό είναι το δικό μας κοινωνικό συμβόλαιο»
ιόνισε ο Π. Πολάκης ετπσημαίνονιας: «Εμείς είμαστε με τον κόσμο της εργασίας»

ΡΕΠΟΡΤΑΖ: ΚΩΣΤΑΣ ΠΟΥΛΑΚΙΔΑΣ

Τη διάσταση απόψεων στο ε
σωτερικό της Ν.Δ. για τα αναδρομι
κά των ένστολων ανέδειξε ο υπουρ
γός Άμυνας Πάνος Κομμένος στη 
Βουλή. Ο υπουργός παρουσίασε το 
tweet του τομεάρχη Άμυνας της 
Ν.Δ. Βασίλη Κικίλια, που χαρακτη
ρίζει «κοροϊδία» τα αναδρομικά, 
φέρνοντάς το σε αντιπαράθεση με 
όσα είπε στη Βουλή ο εισηγητής και 
τομεάρχης Οικονομικών της Ν.Δ. 
Χρήστος Σταϊκούρας.

To tweet του Β. Κικίλια, σύμφω
να με τον Π. Καμμένο, γράφει: «Με
τά από τρία χρόνια καθυστέρησης, 
‘κουτσουρεμένα’ στη Βουλή. Η Ν.Δ. 
είχε δώσει το 50% και είχε εγγράψει 
τα υπόλοιπα στον προϋπολογισμό 
του 2015. Κοροϊδεύετε τους στρα
τιωτικούς στα μούτρα τους». Ο Π. 
Κομμένος ρώτησε τον Χρ. Σταϊκού- 
ρα αν υιοθετεί τη θέση Κικίλια. «Ό
χι. Δεν είπα εγώ κάτι τέτοιο. Μάλι
στα, είπα ότι την υπερψηφίζουμε», α
πάντησε ο Χρ. Σταϊκούρας σημειώ
νοντας ότι «έχουμε συνέπεια». «Πο
λύ χαίρομαι. Άρα, η άποψη του Β. 
Κικίλια ως τομεάρχη Άμυνας της 
Ν.Δ. είναι διαφορετική απ’ αυτήν 
του εκπροσώπου. Πραγματικά χαί
ρομαι ιδιαίτερα γι’ αυτό, γιατί έτσι α- 
ποκαθίσταται η αλήθεια», σχολίασε 
ο Π. Κομμένος.

Π. Pnyas: Teflos 
axis Υυψοσανίδεβ

«Το τίμημα της μνημονιακής πε
ριόδου ήταν πολύ βαρύ και ίσως ό
χι αναγκαίο. Εγώ θα έλεγα καθόλου 
αναγκαίο. Όλα αυτά ανήκουν πλέ
ον στο χθες. Είναι στο χέρι όλων να 
μην επαναλάβουμε τα λάθη του πα
ρελθόντος, να βάλουμε οριστικό τέ
λος σε όλες αυτές τις παθογένειες 
που ταλαιπώρησαν τη χώρα για δε
καετίες. Δεν είναι δυνατόν να βρί
σκουμε γυψοσανίδες και πίσω απ’ 
αυτές, όλα αυτά τα αμαρτωλά τα ο
ποία συνέβαιναν. Την ευθύνη την 
είχατε εσείς που κυβερνούσατε τα 
προηγούμενα χρόνια τη χώρα», υ
πογράμμισε ο αναπληρωτής υ
πουργός Άμυνας Πάνος Ρήγας.

Π. Πολάκηβ:
Αναδρομικά 26 μηνών 
σε όλουβ tous yiatpoCis

«Εμείς είμαστε με τον κόσμο της 
εργασίας. Ήμασταν, είμαστε και θα 
είμαστε. Το δικό μας κοινωνικό 
συμβόλαιο δεν είναι το δικό σας 
συμβόλαιο, που χρεοκόπησε τη χώ
ρα. Εσείς επιλέξατε κοινωνικό συμ
βόλαιο με τους ισχυρούς αυτής της 
χώρας μέσα από κρατικές προμή

θειες, μέσα από υπερτιμολόγηση, το 
οποίο οδήγησε σε δημοσιονομικό 
εκτροχιασμό και χρεοκοπία. Πατά
γατε ένα κοκκαλάκι στους πληβεί
ους για να μην μιλάνε», τόνισε ο α
ναπληρωτής υπουργός Υγείας Παύ
λος Πολάκης. «Επειδή δεν κλέβαμε, 
γι’ αυτό περισσεύουν», είπε χαρα
κτηριστικά.

Μάλιστα ο Π. Πολάκης υπογράμ
μισε ότι η απόφαση του ΣτΕ δεν α
φορά τα αναδρομικά όλων των για
τρών, αλλά μόνο όσων είχαν προ- 
σφύγει.Όμως η κυβέρνηση, «για λό
γους ισονομίας και ισοπολιτείας», 
αποφάσισε να επιστρέψει την περι
κοπή από τότε που κατατέθηκε, δη
λαδή τον Οκτώβριο - Νοέμβριο 
2014 μέχρι 31-12-2016. Πρακτικά 
θα δοθούν αναδρομικά 26 μηνών 
στο σύνολο των γιατρών του ΕΣΥ, 
περίπου από 60 έως 560 ευρώ τον 
μήνα. Οι δε συνταξιούχοι θα λάβουν 
αναδρομικά 19 μηνών.

Ολγ. Γεροβασίλη: 70.000 
ένστολοι και συνταξιούχοι 
παίρνουν αναδρομικά

Αποκαθίσταται μια αδικία σε βά
ρος 53.000 στελεχών της ΕΛ.ΑΣ., 
9.600 στελεχών της Πυροσβεστικής, 
και 5.000 συνταξιούχων και των οι
κογενειών τους, τόνισε η υπουργός 
Προστασίας του Πολίτη'Ολγα Γερο
βασίλη. «Είμαστε αποφασισμένοι, 
το αποδεικνύουμε, να αποκαταστή
σουμε βήμα - βήμα όλες τις αδικίες 
που επέβαλαν οι δημοσιονομικοί 
περιορισμοί και τα Μνημόνια στη

Τη διάσταση 
απόψεων μέσα 

στη Ν.Δ. ανέδειξε 
ο Π. Κομμένος 
αναγκάζοντας 
τον Χρ. Σιαϊκουρα 
να παραδεχθεί 
πως δεν υποστηρίζει 
ό,τι ισχυρίστηκε 
ο Β. Κικίλιας

χώρα μας, ανεξάρτητα εάν αυτοί 
που έφεραν τα Μνημόνια στη χώ
ρα κουνούν και σήμερα το δάχτυ
λο», υπογράμμισε.

Η υπουργός υπενθύμισε ότι οι 
μνημονιακές κυβερνήσεις της Ν.Δ. 
και του ΠΑΣΟΚ, «αφού ψήφισαν τις 
μειώσεις, ψήφισαν και αναδρομι
κές μειώσεις και περικοπές, ώστε να 
αναγκαστούν οι μισθωτοί και οι συ
νταξιούχοι να επιστρέψουν και μέ
ρος από τις προηγούμενες αποδο
χές τους».

Μ.Καλογήρου:
Τον Δεκέμβριο 
η υπουργική απόφαση 
για δικαστέβ και ΝΣΚ

«Ικανοποιείται ένα πάγιο αίτημα 
και μια πάγια διεκδίκηση των δι
καστών της χώρας και του κύριου 
προσωπικού του Νομικού Συμβου
λίου του Κράτους», επεσήμανε ο υ
πουργός Δικαιοσύνης Μιχάλης Κα
λογήρου αναφερόμενος στην επι
στροφή του υπόλοιπου ημίσεος 
των αποδοχών τους για το διάστη
μα από 1-8-2012 μέχρι 30-6-2014. 
Η υλοποίηση της διάταξης αυτής 
θα έχει ολοκληρωθεί μέχρι τον Δε
κέμβριο.

«Υπάρχει και μια θεσμική αποκα
τάσταση της συνταγματικής τάξης 
εν όψει και σωρείας δικαστικών α
ποφάσεων», σημείωσε. «Κοινωνι
κές ομάδες και ομάδες εργαζομέ
νων απομονώθηκαν και εμφανί
στηκαν ως προνομιούχοι», υπενθύ
μισε ο Μ. Καλογήρου διευκρινίζο

ντας ότι μιλά για «το σύνολο των δι
καστών της χώρας, οι οποίοι εμφα
νίστηκαν ως προνομιούχοι, προ- 
κειμένου να δικαιολογηθούν πολι
τικά αποφάσεις περικοπών των α
ποδοχών τους».

Κ. Γαβρόγλου: Μετά τα 
αναδρομικά, 15.000 
προσλήψειβ στην Παιδεία

Αναδρομικά και 15.000 προσλή
ψεις στην εκπαίδευση ανακοίνωσε 
ο υπουργός Παιδείας Κώστας Γα
βρόγλου στη Βουλή. Μέσα σε χει
ροκροτήματα, καθώς γίνονται προ
σλήψεις στην εκπαίδευση μετά από 
10 χρόνια, ο υπουργός είπε ότι το 
2019 θα γίνουν προσλήψεις 4.500 
εκπαιδευτικών για την ειδική εκ
παίδευση, το 2020 άλλες 5.250 προ
σλήψεις και το 2021 άλλες 5.250 
προσλήψεις. Η καταβολή των ανα
δρομικών αφορά τους καθηγητές 
των πανεπιστημίων και στους κα
θηγητές των ΤΕΙ, το ειδικό εκπαι
δευτικό προσωπικό και το εργα
στηριακό διδακτικό προσωπικό.

Φ. Κουβέλια:
Και νόμιμο και ηθικό

«Δεν είναι μόνο νόμιμο αυτό που 
γίνεται, είναι και ηθικό», υπογράμ
μισε ο υπουργός Ναυτιλίας Φώτης 
Κουβέλης. Μάλιστα επεσήμανε ότι 
η κυβέρνηση «θα μπορούσε, παρά 
την ύπαρξη των συγκεκριμένων α
ποφάσεων, να παρατείνει τον χρό
νο καταβολής του συγκεκριμένου 
ποσού, το οποίο καταβάλλεται», ό

μως επέλεξε την εφάπαξ καταβολή 
του ποσού.

Ο Φ. Κουβέλης σημείωσε ότι στο 
Λιμενικό, που λειτουργεί με 1.500 
κενές οργανικές θέσεις, «αποκαθί- 
σταται η αδικία, βεβαίως εναρμονί
ζεται με τις αποφάσεις των δικα
στηρίων και βεβαίως υπηρετεί τη 
νομιμότητα. Ταυτόχρονα όμως, υ
πηρετεί και αναδεικνύει η συγκε
κριμένη επιλογή την απόφαση της 
κυβέρνησης να αποκατασταθούν ό
λες οι αδικίες οι οποίες υπήρξαν στο 
παρελθόν».

Ν. Σαντορινιού: As 
απολογηθούν Ν.Δ., ΠΑΣΟΚ

«Αν ήμουν στη θέση σας, θα στε
κόμουν απολογιστικά απέναντι στα 
Σώματα Ασφαλείας και στις Ένο
πλες Δυνάμεις για τις πολιτικές που 
εφαρμόσατε στα χρόνια της διακυ
βέρνησής σας. Τους κόψατε τους μι
σθούς, τους παγώσατε τη μισθολο- 
γική τους εξέλιξη, τους φέρατε στα ό
ριά τους και τώρα εμείς αποκαθι- 
στούμε τις αδικίες αυτών των χρό
νων», τόνισε ο αναπληρωτής υ
πουργός Ναυτιλίας Νεκτάριος Σα
ντορινιάς απευθυνόμενος στη Ν.Δ. 
και το ΠΑΣΟΚ.

Και το μόνιμο καλλιτεχνικό προ
σωπικό της Κρατικής Ορχήστρας Α
θηνών, της Κρατικής Ορχήστρας 
Θεσσαλονίκης και της Ορχήστρας 
της Εθνικής Λυρικής Σκηνής λαμ
βάνει αναδρομικά, επεσήμανε η υ
πουργός Πολιτισμού Μυρσίνη Ζορ- 
μπά.
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1  Λιγότερα στο χέρι... ή καρτέρι
Πηγή: ΝΑΥΤΕΜΠΟΡΙΚΗ Σελ.: 8 Ημερομηνία

έκδοσης:
09-11-2018

Επιφάνεια: 94.0 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 560

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Λιγότερα στο χέρι... ή καρτέρι
Μέσα στις επόμενες μέρες «κλη

ρώνει» για το Ερρίκος Ντυνάν, 
καθώς σύμφωνα με πληροφορίες η 

Τράπεζα Πειραιώς θα λάβει την από
φαση για το τι προτίθεται να κάνει. 
Αυτήν τη στιγμή φαίνεται να είναι μό
λις δύο οι διεκδικητές, το Ίδρυμα Ωνά
ση και το fund American Hospital

SH.A. το οποίο εξαγόρασε πριν από 
μερικούς μήνες το Υγεία Τιράνων.

Όπως αναφέρουν κύκλοι της αγο
ράς, επί της ουσίας το δίλημμα είναι 
αν η Πειραιώς (με τη σύμφωνη γνώ
μη βέβαια των ευρωπαϊκών εποπτι
κών αρχών) θα επιλέξει την πώληση 
με χαμηλότερου έναντι του αναμε

νόμενου τιμήματος ή θα ρισκάρει να 
διατηρήσει το νοσηλευτικό ίδρυμα, 
επιβαρυνόμενη με τα σημαντικά κό
στη λειτουργίας, μέχρι να προκη
ρυχθεί νέος διαγωνισμός, μια διαδι
κασία που μπορεί να καθυστερήσει 
πολύ. Γ.Σ.

[SID.-12207737]
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1  Τριπλός κόφτης ειδικών μισθολογίων
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 1,8-11 Ημερομηνία

έκδοσης:
09-11-2018

Επιφάνεια: 3861.12 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«ΚΛΕΒΟΥΝ» ΜΗΝΕΣ ΣΤΟΝ ΥΠΟΛΟΓΙΣΜΟ 
ΚΑΙ ΦΟΡΟΛΟΓΟΥΝ ΔΙΠΛΑ ΤΑ ΠΟΣΑ

Tpmilos κόφτηβ
στα αναδρομικά 
ειδικών μισθολογίων
ΑΛΑΛΟΥ Μ με τους μήνες ΕΩΣ ΚΑΙ ΤΟ 50% των χρημάτων ΕΜΠΑΙΖΟΥΝ τους απόστρατους,
των αναδρομικών που είναι θα επιστραφούν στην εφορία καθώς δεν αυξάνονται οι
διαφορετικοί για ένστολους, μέσω της άμεσης παρακράτησης σημερινές αποδοχές, ούτε
πανεπιστημιακούς, γιατρούς 20% και του εκκαθαριστικού επανυπολογίζονται αρχική
ΕΣΥ και άλλες κατηγορίες του 2019 σύλ/ταξη, επιδόματα και εφάπαξ
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1  Τριπλός κόφτης ειδικών μισθολογίων
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 1,8-11 Ημερομηνία

έκδοσης:
09-11-2018

ΤΟΥΣ ΚΛΕΒΟΥΝ 7 ΜΗΝΕΣ. ΔΕΝ ΑΥΞΑΝΟΝΤΑΙ ΟΙ 
ΣΗΜΕΡΙΝΕΣ ΑΠΟΔΟΧΕΣ ΔΕΝ ΕΠΑΝΥΠΟΛΟΓΙΖΟΝΤΑΙ 
ΑΡΧΙΚΗ ΣΥΝΤΑΞΗ, ΕΠΙΔΟΜΑΤΑ ΚΑΙ ΕΦΑΠΑΞ

Εμπαιγμόβ
αποσιράτων
μετά
αναδρομικά
Τ

ετραπλό σοκ αποκαλύπτεται 
στα αναδρομικά των αποστρά- 
των καθώς το ποσό που κατά 
μέσο όρο αντιστοιχεί στους 125.000 

συνταξιούχους στρατιωτικούς των 
Ενόπλων Δυνάμεων και των Σωμάτων 
Ασφαλείας είναι στα 1.840 ευρώ, θα 
δοθεί για 44 μήνες ως Μάιο 2016 και 
μάλιστα ουδείς εξ αυτών θα λάβει ούτε 
ένα σέντ αύξησης στη μηνιαία σύνταξη 
που λαμβάνει σήμερα!

Σύμφωνα με την υπουργική από
φαση που είναι στα σκαριά και το πε
ριεχόμενό της αποκαλύπτει σήμερα ο 
«Ε.Τ.»;

ΊΤο εφάπαξ ποσό επιστροφής για 
τις συντάξεις των αποστράτων κα
λύπτει το διάστημα από 1 ης/8/2012 

μέχρι 12/5/2016 και όχι ως Δεκέμβριο 
2016 (κάτι που δεν αναφέρεται στην 
τροπολογία).

2 Η σύνταξη μένει ίδια όπως σήμερα 
και δεν αυξάνεται, γιατί καταργού- 
νται με την τροπολογία οι αναπροσαρ

μογές συντάξεων από 31 /12/2014 και 
μετά.

30 συντάξιμος μισθός των αποστρά
των δεν θα μεταβληθεί ενώ θα 
έπρεπε να αναπροσαρμοστεί στα επί

πεδα που ήταν μέχρι 30/7/2012, προ
τού δηλαδή γίνουν οι μισθολογικές και 
συνταξιοδοτικές περικοπές με το νόμο 
4093/2012. Λόγω της μη αναπροσαρ
μογής συντάξιμου μισθού, οι απόστρα- 
τοι θα βγάζουν κατά κανόνα μικρότερη 
σύνταξη με τον επανυπολογισμό και 
μεγάλη προσωπική διαφορά, ενώ αν 
έπαιρναν την προβλεπόμενη αναπρο
σαρμογή ο μισθός που θα λαμβανόταν 
υπόψη για τον επανυπολογισμό σύντα
ξης θα ήταν μεγαλύτερος και θα οδη
γούσε σε καλύτερη επανυπολογισμένη 
σύνταξη, με μικρότερη προσωπική δι
αφορά από τη σημερινή σύνταξη. Για 
παράδειγμα, ο μισθός ενός απόστρατου 
της Αεροπορίας από τα 1.800 ευρώ θα 
έπρεπε να είναι 2.000 ευρώ αν γινόταν 
η αναπροσαρμογή με το μισθολόγιο 
που ίσχυε ως 30/7/2012. Η δε επανυ- 
πολογισμένη σύνταξη θα έβγαινε έτσι 
στα 1.100 ευρώ. Με την τροπολογία 
της κυβέρνησης, ο μισθός παραμένει

□
 ΚΩΣΤΑΣ ΚΑΤΙΚΟΣ

kkatikos@e-typos.com

στα επίπεδα του 2014, δηλαδή στα 
1.800 ευρώ (όταν επιστράφηκε από 
τη Ν.Δ. το 50% των περικοπών), και η 
επανυπολογισμένη νέα σύνταξη που 
θα έχει από 1 ης/1 /2019 θα είναι στα 
1.000 ευρώ. Στην πράξη, λόγω μη 
αναπροσαρμογής, χάνει 100 ευρώ 
στη σύνταξη.

4Καταργούνται ο επανυπολογι- 
σμός και οι αναδρομικές αυξήσεις 
σε επιδόματα και εφάπαξ, γιατί στους 

ένστολους, όταν αλλάζουν οι συντά
ξιμες αποδοχές, μεταβάλλονται και οι 
παροχές που έχουν λάβει όσοι συντα- 
ξιοδοτήθηκαν, όπως το εφάπαξ, αλλά 
και τα μερίσματα από τα μετοχικά τους 
ταμεία. Λόγω μη αναπροσαρμογής που 
την καταργεί η τροπολογία, χάνουν και 
τις διαφορές που θα έπαιρναν από τις 
συμπληρωματικές τους παροχές.

230 εκατομμύρια
Το κόστος, δε, που δεν αναφέρει η 
τροπολογία το αποκαλύπτει σήμερα ο 
Ελεύθερος Τύπος και είναι 230 εκα
τομμύρια ευρώ για τα αναδρομικά των 
αποστράτων σε σύνολο 300 εκατομ
μυρίων ευρώ που είναι μαζί με τα ανα
δρομικά για τις συντάξεις των άλλων 
κατηγοριών των ειδικών μισθολογίων 
(γιατροί του ΕΣΥ, Διδακτικό Ερευνητικό 
Προσωπικό ΑΕΙ και ΤΕΙ, λέκτορες, δι
καστικοί κ.ά.). Από το σύνολο των 820 
εκατ. ευρώ που μοιράζει η κυβέρνηση 
στα ειδικά μισθολόγια τα 230 εκατ. πη
γαίνουν για αναδρομικά αποστράτων 
και είναι κουτσουρεμένα κατά αρκε
τούς μήνες.

Κατά μέσο όρο δηλαδή για 
τους 125.000 απόστρατους ανα
λογούν 1.840 ευρώ αναδρομικά 
(230.000.000/125.000=1.840). Από 
εκεί και πέρα, και ανάλογα με το βαθμό 
και τα έτη, άλλοι θα πάρουν ως και 
7.000 ή 8.000 ευρώ και πολύ περισσό
τεροι θα συμβιβαστούν με αναδρομικά 
ακόμη και 1.000 ευρώ, τη στιγμή που 
περίμεναν πραγματική αποκατάσταση 
και κυρίως αύξηση στη μηνιαία τους

ΤΑ ΑΝΑΔΡΟΜΙΚΑ ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΑΠΟΣΤΡΑΤΟΥΣ 
ΓΙΑ ΔΙΑΣΤΗΜΑ ΑΠΟ ΑΥΓΟΥΣΤΟ 2012 ΩΣ ΜΑΪΟ 2016

ΒΑΘΜΟΙ
ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΙΑΣ

ΜΙΚΤΗ
ΣΥΝΤΑΞΗ
ΣΗΜΕΡΑ

(1)

ΜΙΚΤΗ 
ΣΥΝΤΑΞΗ 
ΠΡΙΝ ΤΙΣ 

ΠΕΡΙΚΟΠΕΣ 
(2)

ΔΙΑΦΟΡΑ

ΑΝΑΔΡΟΜΙΚΑ 
ΠΟΥ ΟΑ ΕΠΡΕΠΕ 

ΝΑ ΛΑΒΟΥΝ 
(1/8/2012 ΕΩΣ 

31/12/2016)

ΑΝΑΔΡΟΜΙΚΑ 
ΠΟΥ ΟΑ ΠΑΡΟΥΝ 

ΕΦΑΠΑΞ 
(1/8/2012 ΕΩΣ 

12/5/2016)

ΠΟΣΟ
ΑΝΑΔΡΟΜΙΚΩΝ 

ΠΟΥ ΔΕΝ ΟΑ 
ΚΑΤΑΒΛΗΘΕΙ

Α/ΓΕΕΘΑ 2.022 2.219 197 10.638 8.668 1.970
Α/ΓΕΣ-ΓΕΑ-ΓΕΝ-
ΕΛ.ΛΑΣ-Π.Σ-Λ.Σ 1.708 1.820 112 6.048 4.928 1.120

ΓΕΝ.ΕΠΙΘ.
ΣΤΡΑΤΟΥ 1.613 1.738 125 6.750 5.500 1.250

ΑΝΤΙΣΤΡΑΤΗΓΟΣ 1.553 1.630 77 4.158 3.388 770
ΥΠΟΣΤΡΑΤΗΓΟΣ 1.515 1.587 72 3.888 3.168 720
ΤΑΞΙΑΡΧΟΣ 1.420 1.491 71 3.834 3.124 710
ΣΥΝΤΑΓΜΑΤΑΡΧΗΣ 1.386 1.440 54 2.916 2.376 540
ΤΑΓΜΑΤΑΡΧΗΣ 1.296 1.340 43 2.322 1.892 430
ΛΟΧΑΓΟΣ 1.293 1.335 41 2.214 1.804 410

0) Οπως διαμορφώθηκε με την αναπροσαρμογή του μισθολογίου και των συντάξεων βάσει του νόμου 4307/2014.
(2) Με βάση το μισθολόγιο που ήταν σε ισχύ ως 30/7/2012.

σύνταξη! Οι απόστρατοι μιλούν για 
μεγάλη κοροϊδία όχι μόνον γιατί δεν 
επανέρχεται το 50% της μείωσης που 
υπολείπεται από τις αποδοχές τους, 
όπως έγινε με το νόμο 4307 του 2014 
επί Ν.Δ., αλλά και γιατί με κόλπο η κυ
βέρνηση νομοθετεί την κατάργηση της 
αναπροσαρμογής των αποδοχών τους, 
όχι από το 2017 που ισχύει το νέο μι
σθολόγιο των εν ενεργεία ένστολων, 
αλλά από την ισχύ του νόμου Κατρού- 
γκαλου, δηλαδή από 13/5/2016. Αυτός 
είναι και ο λόγος που, πέραν του εφά
παξ ποσού που θα πάρουν πιθανότατα 
με τη σύνταξη Ιανουάριου που πληρώ
νεται 19 Δεκεμβρίου, δεν θα έχουν κα
μία διαφορά στο μηνιάτικο, δηλαδή δεν

θα δουν καμία πραγματική αύξηση στις 
μηνιαίες τους αποδοχές όπως αναφέ
ρει άλλωστε και η τροπολογία.

«Πρόκειται για μεγάλη κοροϊδία. Τα 
αναδρομικά είναι μέχρι τον Μάιο του 
2016 οπότε τέθηκε σε ισχύ ο νόμος 
Κατρούγκαλου, είναι ένα επίδομα για
τί δεν επανυπολογίζονται οι συντάξεις 
μας και δεν εφαρμόζονται οι αποφά
σεις του Συμβουλίου της Επικράτειας», 
είπε χθες ο πρόεδρος της Ενωσης 
Αποστράτων Αξιωματικών Στρατού, 
Βασίλης Ροζής (στο Θέμα 104,6). Προ
αναγγέλλοντας νομικές αντιδράσεις, 
ανέφερε ότι, αντί να κοροϊδεύουν οι 
κυβερνώντες, «χίλιες φορές να μας 
πουν ότι δεν έχουν χρήματα».

Η κυβέρνηση, ωστόσο, βλέπει «χρι
στουγεννιάτικους μποναμάδες», απο- 
κρύπτοντας ότι το αναδρομικό επίδομα 
που μοιράζει δεν είναι αποκατάσταση 
μειώσεων όπως διέταξε το Συμβού
λιο της Επικράτειας, αλλά ένα φτηνό 
δώρο, σε πολυτελές περιτύλιγμα με 
προεκλογική στόχευση.

Η έκθεση
Απόδειξη της εξαπάτησης των ένστο
λων είναι ότι στην εισηγητική έκθεση 
αλλά και στην οικονομική έκθεση του 
Γενικού Λογιστηρίου που συνοδεύει την 
επίμαχη τροπολογία για τα αναδρομικά 
στα ειδικά μισθολόγια δεν αναφέρεται 
το επιμέρους κόστος των ρυθμίσεων
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1  Τριπλός κόφτης ειδικών μισθολογίων
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 1,8-11 Ημερομηνία

έκδοσης:
09-11-2018

► ► ΤΡΟΠΟΛΟΓΙΑ

για κάθε κατηγορία αλλά το συνολι
κό ποσό για όλους που ανέρχεται σε 
820 εκατ. ευρώ καθαρό μετά τους 
φόρους.

Επίσης δεν ξεκαθαρίζεται για πόσους 
μήνες θα δοθούν τα αναδρομικά, παρά 
αφήνεται να εννοηθεί ότι θα συνδε
θούν και αυτά με τους εν ενεργεία έν
στολους, που θα λάβουν εφάπαξ ανα
δρομικά για 54 μήνες από Αύγουστο 
2012 ως και Δεκέμβριο 2016.

Αυτό που δεν ξεκαθαρίζει η τροπο
λογία θα το λέει η υπουργική απόφαση 
και για ένα από τα επίμαχα σημεία της, 
αυτό του διαστήματος που καλύπτουν 
τα αναδρομικά, θα αναφέρει ότι καλύ
πτουν τους μήνες από 1 ης/8/2012 ως 
12/5/2016, δηλαδή 44 μήνες.

Στην τροπολογία όμως, όπως έγρα
ψε χθες ο «Ε.Τ.», δεν υπάρχει σαφής 
αναφορά, και στην εισηγητική έκθεση 
για το άρθρο 6 που αφορά τα ανα
δρομικά αποστράτων η σχετική πα
ράγραφος λέει ότι δεν θα γίνει καμία 
αναπροσαρμογή στις συντάξεις, γιατί 
με το νόμο Κατρούγκαλου (ν. 4387) 
καταργήθηκαν από 13/5/2016 (άρ
θρο 14 παρ. α) οι συνταξιοδοτικές 
διατάξεις του Δημοσίου που είχαν 
ισχύ ως 31 / 12/2014. Σε άλλο σημείο 
αναφέρει ότι οι καταβαλλόμενες μέχρι 
την ισχύ του νόμου 4387 συντάξεις 
παραμένουν και καταβάλλονται στα 
επίπεδα που είχαν διαμορφωθεί μέχρι 
31/12/2014.

Ο συνδυασμός αυτών των διατά
ξεων και η μη σαφής αναφορά στο 
χρονικό διάστημα των αναδρομικών

επιστροφών δημιούργησε σύγχυση για 
το αν οι διαφορές στις συντάξεις επι- 
στρέφονται ως το νόμο Κατρούγκαλου 
(ως 12/5/2016) ή αν σταματούν στις 
31/12/20145.

Αρμόδιες πηγές που μίλησαν στον 
«Ε.Τ.» παραδέχτηκαν ότι υπάρχει σύγ-

«Πρόκειται για 
μεγάλη κοροϊδία.
Δεν εφαρμόζονται οι 
αποφάσειε του ΣτΕ», 
τόνισε ο πρόεδροε ins 
Evcoons Αποστράτων 
Αξιωματικών Στρατού, 
Βασίληε PoCns
---------------- "ν1---------
χύση για τους απόστρατους και απο
κάλυψαν όμως ότι στην υπουργική 
απόφαση τα αναδρομικά αναφέρεται 
ότι καλύπτουν διάστημα 44 μηνών, από 
1 ης/8/2012 ως 12/5/2016, και όχι ως 
τον Δεκέμβριο του 2016 που είναι για 
τους εν ενεργεία ένστολους.

Τα λειψά αναδρομικά είναι βέβαιο ότι 
θα κινητοποιήσουν τους απόστρατους. 
Αναμένονται νέες προσφυγές στο Ελε
γκτικό Συνέδριο για να διεκδικήσουν 
ποσά μέχρι και το 2017 ή και το 2018 
γιατί αυτά περίμεναν να πάρουν.

Παραδείγματα
Αντιστράτηγος συνταξιούχος (και 

αντίστοιχοι βαθμοί σε Ναυτικό, Αε

ροπορία, Σώματα Ασφαλείας) θα είχε 
καθαρή αύξηση 77 ευρώ με αναπρο
σαρμογή σύνταξης βάσει του μισθολο
γίου που ήταν σε ισχύ ως 30/7/2012 
και θα έπαιρνε και αναδρομικά 4.158 
ευρώ. Με το κόλπο της τροπολογί
ας τού δίνουν εφάπαξ αναδρομικό 
επίδομα 3.388 ευρώ χωρίς αύξηση 
σύνταξης. Παίρνει δηλαδή 770 ευρώ 
λιγότερα από τα αναδρομικά και δεν 
θα έχει καμία μεταβολή στη σύνταξη.
► Απόστρατος με βαθμό υποστράτη
γου (και αντιστοίχων σε Ναυτικό, Αε
ροπορία, Σώματα Ασφαλείας) θα είχε 
καθαρή αύξηση 72 ευρώ με αναπρο
σαρμογή σύνταξης βάσει του μισθολο
γίου που ήταν σε ισχύ ως 30/7/2012 
και θα έπαιρνε και αναδρομικά 3.888 
ευρώ. Με το κόλπο της τροπολογί
ας τού δίνουν εφάπαξ αναδρομικό 
επίδομα 3.168 ευρώ χωρίς αύξηση 
σύνταξης. Παίρνει δηλαδή 720 ευρώ 
λιγότερα από τα αναδρομικά και δεν 
θα έχει καμία μεταβολή στη σύνταξη.
► Απόστρατος με βαθμό συνταγμα
τάρχη (και αντίστοιχοι σε Ναυτικό, 
Αεροπορία, Σώματα Ασφαλείας) θα 
είχε καθαρή αύξηση 54 ευρώ με 
αναπροσαρμογή σύνταξης βάσει του 
μισθολογίου που ήταν σε ισχύ ως 
30/7/2012, και θα έπαιρνε και ανα
δρομικά 2.916 ευρώ. Με το κόλπο 
της τροπολογίας τού δίνουν εφάπαξ 
αναδρομικό επίδομα 2.376 ευρώ χω
ρίς αύξηση σύνταξης. Παίρνει δηλαδή 
540 ευρώ λιγότερα από τα αναδρο
μικά και δεν θα έχει καμία μεταβολή 
στη σύνταξη. ■

Προεκλογικό σόου από 
την κυβέρνηση στη Βουλή
ΕΝΑΡΞΗ της κυβερνητικής προ
εκλογικής εκστρατείας χθες στη 
Βουλή από τον πρωθυπουργό 
Αλέξη Τσίπρα που πλαισιωμένος 
από επτά υπουργούς και ανα
πληρωτές υπουργούς «εν χωρώ 
και οργάνω» πανηγύρισαν το 
τέλος των Μνημονίων με την 
τροπολογία για την απόδοση 
κουτσουρεμένων αναδρομικών 
των ειδικών μισθολογίων και με 
τη διάταξη «δούρειο ίππο» μέσα 
από την οποία φαλκιδεύονται οι 
δικαστικές διεκδικήσεις για δώρα 
και αναδρομικά στους συνταξιού
χους αυτών των κατηγοριών.

Το προεκλογικό κρεσέντο του 
πρωθυπουργού Αλέξη Τσίπρα, του 
συγκυβερνήτη του Πάνου Κομμέ
νου και των υπουργών χθες στην 
Ολομέλεια τα είχε όλα... εκτός 
από την αλήθεια ότι η επιστροφή 
των αναδρομικών αυτών στους 
εργαζόμενους και συνταξιούχους 
των ειδικών μισθολογίων ήταν 
μονόδρομος μετά την αμετάκλητη 
απόφαση του ΣτΕ.

Ο πρωθυπουργός Αλέξης Τσί- 
πρας, μάλιστα, θέλησε να υπερ
πηδήσει την εξέλιξη αυτή και να 
προσδώσει «πολιτική βούληση» 
στην απόδοση των αναδρομικών 
υποστηρίζοντας ότι η επιστροφή 
αυτή δεν γίνεται επειδή αυτό 
απαιτεί, σύμφωνα με τη συνταγ
ματική τάξη, η δικαστική απόφαση 
του ΣτΕ αλλά, σύμφωνα με την 
αντίληψη του πρωθυπουργού, οι 
αποφάσεις της Δικαιοσύνης δεν 
έχουν «καμία νομική υποχρέωση 
των κυβερνήσεων να συμμορφω
θούν προς αυτές. Αλλά αυτό είναι 
μία ηθική (!) υποχρέωση».

Οι υπουργοί
Στο ίδιο μοτίβο του «άσπρου - 
μαύρου» με επίχρισμα των χρη
μάτων που θα πιστωθούν στο 
τέλος του επόμενου μήνα στους 
λογαριασμούς των δικαιούχων 
ένας προς ένας εμφανίσθηκαν 
οι υπουργοί να θέλουν να μπουν 
στο κάδρο της εικονικής πραγμα
τικότητας. Με τον αναπληρωτή 
υπουργό Εθνικής Αμυνας Πα
ναγιώτη Ρήγα και την υπουργό 
Εσωτερικών και Προστασίας 
του Πολίτη να λέει ότι «δεν είναι 
μια επιβολή του ΣτΕ αλλά μια 
πολιτική επιλογή», τον Παιδείας 
Κώστα Γαβρόγλου ότι «οι εξαγγε
λίες του πρωθυπουργού στη ΔΕΘ 
γίνονται πράξη...», τον υπουργό 
Δικαιοσύνης Μιχάλη Καλογήρου 
να τονίζει πως «η κυβέρνηση δεί
χνει έμπρακτα τι σημαίνει έξοδος 
από τα Μνημόνια..», τον υπουρ
γό Ναυτιλίας Φώτη Κουβέλη ότι 
«η κυβέρνηση θα μπορούσε να

παρατείνει τον χρόνο καταβο
λής του ποσού αυτού...» μέχρι 
και τον αναπληρωτή υπουργό 
Υγείας Παύλο Πολάκη που με το 
χαρακτηριστικό του ύφος αυτοδι- 
καιώθηκε λέγοντας πως «σήμερα 
είναι μια μέρα δικαίωσης... για
τί καταφέραμε να βγάλουμε τη 
χώρα από τα μνημόνια, γιατί το 
παλέψαμε νύχτα-μέρα και γιατί 
δεν κλέβαμε», προαναγγέλλο
ντας ότι «από εδώ και πέρα με 
ρυθμούς πολυβόλου θα έρχονται 
τα θετικά μέτρα...».

Ο Καμμένος
Θιασώτης για μια ακόμα φορά 
της «γκρίζας» και «θολής» αντι
παράθεσης εμφανίσθηκε χθες 
και ο υπουργός Εθνικής Αμυνας 
Πόνος Καμμένος, καθώς ξεκίνησε 
την ομιλία του λέγοντας ψευδώς 
πως «η Ν.Δ. έρχεται εδώ και λέει 
ότι άδικα παίρνουν αυτοί οι άν
θρωποι τα χρήματα αυτά...»! Μια 
παντελής διαστρέβλωση της θέ
σης της Ν.Δ. που όταν άμεσα τον 
«συνέλαβε» ο τομεάρχης της Ν.Δ. 
Χρήστος Σταϊκούρας φωνάζοντας 
από τα έδρανα ότι «σας είπα εγώ 
τέτοιο πράγμα, εγώ σας είπα ότι 
την τροπολογία αυτή υπερψηφί
ζουμε», τότε ο Πόνος Καμμένος 
αναγκάστηκε να ανασκευάσει από 
το βήμα της Βουλής λέγοντας ότι 
«σας ζητώ συγγνώμη... χαίρομαι 
πολύ»!

Ο τομεάρχης Οικονομικών της 
αξιωματικής αντιπολίτευσης Χρή
στος Σταϊκούρας ξεκαθάρισε σε 
κάθε τόνο ότι η Ν.Δ. όπως έκανε 
το 2014 θα κάνει και σήμερα και 
όχι όπως έκανε τότε ο ΣΥΡΙΖΑ που 
είχε ψηφίσει «παρών» και θύμισε 
ότι «το 2014 στα πλαίσια των δη
μοσιονομικών δυνατοτήτων της 
χώρας μπορέσαμε και δώσαμε το 
50% των αναδρομικών δίνοντας 
τις μισές από τις απώλειες που οι 
συγκεκριμένοι κλάδοι είχαν υπο- 
στεί, ενώ προβλεπόταν ότι στο 
μέλλον, ανάλογα με τις δημοσιο
νομικές δυνατότητες, θα δινόταν 
και το υπόλοιπο 50%».

Ο τομεάρχης Αμυνας Βασί
λης Κικίλιας υπενθύμισε τον 
εμπαιγμό που έκανε ο υπουργός 
Αμυνας Πόνος Καμμένος στους 
ένστολους, καθώς «τα τέσσερα 
αυτά χρόνια κατ’ επανάληψη 
τους υποσχόταν ότι θα φέρει 
αυτόν τον νόμο, τους έλεγε ότι 
έχει εγγράψει το ποσό αυτό σε 
κωδικούς του υπουργείου Οικο
νομικών αλλά τελικά το φέρνετε 
τώρα λίγο πριν τις εκλογές, και 
μάλιστα με κουτσουρεμένα τα 
αναδρομικά».

ΓΙΑΝΝΗΣ ΑΠΕΡΓΗΣ

ΓΥΡΙΣΤΕ ΣΕΛΙΔΑ ►
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ΠΑΓΙΔΕΣ ΣΤΑ ΑΝΑΔΡΟΜΙΚΑ

Διπλό 
χαράτσι και 
κίνδυνοβ 
κατασχέσεων
Δ

ιπλός «κόφτης» στα αναδρομι
κά εκατοντάδων χιλιάδων εν 
ενεργεία λειτουργών του Δη
μοσίου (στρατιωτικών, αστυνομικών, 

λιμενικών, πυροσβεστών, καθηγητών 
ΑΕΙ και ΤΕΙ, ερευνητών, ιατρών του 
ΕΣΥ, μουσικών κρατικών ορχηστρών 
και δικαστικών λειτουργών) αναμένε
ται από την κυβέρνηση σε συνεργασία 
με την Ανεξάρτητη Αρχή Δημοσίων 
Εσόδων, με συνέπεια το Δημόσιο να 
πάρει πίσω συνολικά ακόμη και πάνω 
από το 50% των λεγάμενων «καθα
ρών ποσών» που πρέπει να λάβουν 
οι δικαιούχοι.

Οπως αποκαλύπτει σήμερα ο «Ε.Τ.» 
τα ποσά που θα πάρουν, τελικά, στο 
χέρι τον Δεκέμβριο εκατοντάδες χιλιά
δες δημόσιοι λειτουργοί ως «αναδρο
μικά» θα είναι στην πραγματικότητα 
σημαντικά μειωμένα τόσο σε σύγκριση 
με τα «ακαθάριστα ποσά» που προκύ
πτουν βάσει των όσων προέβλεπαν τα 
ειδικά μισθολόγια πριν την 1 η-8-2012, 
όσο και σε σύγκριση με τα λεγάμενα 
«καθαρά ποσά» που η κυβέρνηση 
ισχυρίζεται ότι θα τους καταβάλει. 
Συγκεκριμένα:

ΊΤα ποσά τα οποία θα δουν να 
πιστώνονται στους τραπεζικούς 
λογαριασμούς τους τον Δεκέμβριο 

περίπου 400.000 εν ενεργεία και 
συνταξιούχοι δημόσιοι λειτουργοί - 
στρατιωτικοί, αστυνομικοί, λιμενικοί, 
πυροσβέστες, πανεπιστημιακοί, καθη
γητές ΤΕΙ, ερευνητές, ιατροί του ΕΣΥ, 
μουσικοί κρατικών ορχηστρών και 
δικαστικοί - θα είναι μειωμένα κατά 
20% σε σύγκριση με τα λεγάμενα 
«καθαρά ποσά» που προπαγανδίζει η 
κυβέρνηση. Κι αυτό θα συμβεί επειδή 
επί των «καθαρών» αυτών ποσών θα 
παρακρατηθεί φόρος εισοδήματος 
20%.

2Τα ποσά «αναδρομικών» για δι- 
καιούχοις εν ενεργεία και συντα
ξιούχους δημόσιους λειτουργούς θα 

μειωθούν περαιτέρω, λόγω επιπλέον 
φορολόγησης που θα υποστούν το 
201 9. Συγκεκριμένα τα ποσά αυτά 
οι δικαιούχοι θα κληθούν να τα δη
λώσουν:
► είτε ολόκληρα (εφάπαξ) στις δηλώ
σεις φορολογίας εισοδήματος που θα

υποβάλουν το επόμενο έτος, για τα 
εισοδήματα του 201 8. Στην περί
πτωση αυτή, τα συνολικά «καθαρά» 
αναδρομικά, συμπεριλαμβανομένων 
και των ποσών που δεν θα έχουν ει- 
σπραχθεί λόγω παρακράτησης φόρου 
εισοδήματος 20%, θα προστεθούν στα 
λοιπά φορολογητέα εισοδήματα από 
μισθωτές υπηρεσίες, τα οποία θα δη
λωθούν το χρόνου για το 2018 από 
τους δικαιούχους, με αποτέλεσμα να 
αυξήσουν απότομα το συνολικό ύψος 
των φορολογητέων εισοδημάτων 
τους. Θα θεωρηθούν, δηλαδή, στο 
σύνολό τους, ως φορολογητέα εισο
δήματα του έτους 2018 και θα φορο
λογηθούν αθροιστικά, μαζί με τα ποσά 
των κανονικών μισθών και συντάξεων 
που έλαβαν φέτος οι δικαιούχοι. Η φο- 
ρολόγησή τους θα είναι διπλή, καθώς 
θα γίνει με βάση την κλίμακα φορολο
γίας των εισοδημάτων από μισθωτές 
υπηρεσίες και στη συνέχεια με βάση 
την κλίμακα υπολογισμού της ειδικής 
εισφοράς αλληλεγγύης.

Συνέπεια της εξέλιξης αυτής θα εί
ναι οι περίπου 400.000 εν ενεργεία

Σοκ σε 400.000 
δικαιούχοι^ των 
ειδικών μισθολογίων.
Η εφορία θα πάρει 
πίσω ιο 50% 
ίων ποσών

-------- νι—
και συνταξιούχοι δημόσιοι λειτουργοί, 
οι οποίοι θα εισπράξουν τα αναδρο
μικά αυτά μαζί με τους μισθούς του 
Δεκεμβρίου του 2018, να φορολογη
θούν επιπλέον για τα ποσά αυτά με 
«σωρευτικούς» συντελεστές φόρων 
κλιμακούμενους από 4,2% έως και 
35%!

Κι αυτό θα συμβεί διότι, κατά την 
εκκαθάριση των δηλώσεων, που θα 
υποβάλουν το 2019 για τα εισοδήμα
τα του 2018 τα εν λόγω αναδρομικά, 
επειδή θα θεωρηθούν φορολογητέα 
εισοδήματα του έτους 2018 από μι
σθούς ή συντάξεις, θα υπαχθούν σε

φορολόγηση με τους συντελεστές 
22% έως 45% της κλίμακας φόρου 
που ισχύει για τους μισθούς και τις 
συντάξεις. Στη συνέχεια, από τους φό
ρους εισοδήματος που θα αναλογούν 
στα ποσά αυτά, με βάση την κλίμακα 
φορολογίας των μισθών και των συ
ντάξεων, θα αφαιρεθούν οι φόροι ει
σοδήματος που ήδη παρακρατήθηκαν 
με συντελεστή 20%, κατά την καταβο
λή τους, οπότε τα επιπλέον πληρωτέα 
ποσά φόρου εισοδήματος θα κυμαίνο
νται από 2% έως και 25%. Περαιτέρω 
δε, στα ποσά αυτά θα επιβληθεί και 
ειδική εισφορά αλληλεγγύης με συ
ντελεστές κλιμακούμενους από 2,2% 
έως και 10%, οπότε η τελική επιπλέον 
επιβάρυνσή τους θα φθάσει στα επίπε
δα του 4,2% έως 35%, κατά την εκκα
θάριση των φορολογικών δηλώσεων. 
Συνυπολογισθείσης και της αρχικής 
παρακράτησης φόρου εισοδήματος 
20%, η συνολική φορολόγηση των 
αναδρομικών θα φθάσει στα επίπεδα 
του 24,2%-55%!

► είτε με την υποβολή τροποποιη- 
τικών δηλώσεων για τα έτη 2012, 
2013, 2014, 2015 και 2016, στα 
οποία τα ποσά ανάγονται ως φορο
λογητέα εισοδήματα. Στην περίπτω
ση αυτή τα φορολογητέα εισοδήματα 
των αντίστοιχων ετών θα αυξηθούν 
σημαντικά και θα προκύψουν και 
πάλι σημαντικού ύψους αναδρομικά 
ποσά φόρου εισοδήματος και ειδικής 
εισφοράς αλληλεγγύης προς πληρω
μή, υπολογισθέντα με σωρευτικούς 
συντελεστές φόρου 2,4% έως και 
35%. Τα ποσά αυτά μάλιστα θα πρέ
πει να καταβληθούν εφάπαξ μέσα στο 
2019, το αργότερο μέχρι τον επόμε
νο μήνα από το μήνα υποβολής και 
εκκαθάρισης των τροποποιητικών 
δηλώσεων!

3Τα ποσά των αναδρομικών που δι
καιούνται να εισπράξουν περίπου 
400.000 δικαιούχοι μέσα στον Δεκέμ

βριο μπορούν να «κατασχεθούν» από 
τις αρμόδιες φορολογικές αρχές για

χρέη προς το Δημόσιο! Οι αρμόδιες 
ΔΟΥ μπορούν δηλαδή να προχωρή
σουν σε αυτεπάγγελτους συμψηφι
σμούς των καθαρών ποσών των ανα
δρομικών με οφειλές των δικαιούχων 
προς το Δημόσιο, είτε ληξιπρόθεσμες 
είτε μη ληξιπρόθεσμες είτε αρρύθμι
στες είτε ρυθμισμένες! Ακόμη δηλαδή 
κι αν οι δικαιούχοι των αναδρομικών 
έχουν σε εκκρεμότητα οφειλές προς το 
Δημόσιο οι οποίες δεν έχουν καταστεί 
ληξιπρόθεσμες ή έχουν ρυθμιστεί για 
τμηματική εξόφληση σε πολλές μηνι
αίες δόσεις, που λήγουν μελλοντικά, 
τα ποσά των αναδρομικών θα συμ
ψηφιστούν με το σύνολο των οφει
λών τους ώστε αυτές να εξοφληθούν 
ολοσχερώς, οπότε τα τελικά ποσά που 
θα εισπράξουν οι δικαιούχοι θα είναι 
ακόμη πιο μειωμένα.

Για παράδειγμα, εάν ένας εν ενερ- 
γεία στρατιωτικός δικαιούται να ει- 
σπράξει αναδρομικά ύψους 3.000 
ευρώ, αλλά ταυτόχρονα οφείλει στην 
Εφορία ΕΝΦΙΑ έτους 2018 συνολικού
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Παρακράτηση 
φόρου, cpopos 
εισοδήματο5, εισφορά 
αλληλεγγύη και 
συμψηφισμοί με χρέη 
npos Δημόσιο

---------- Ν------
ύψους 700 ευρώ (μη ληξιπρόθεσμη 
οφειλή) καθώς και ένα υπόλοιπο 500 
ευρώ από εναπομείνασες για πληρωμή 
μηνιαίες δόσεις «πάγιας ρύθμισης» ίου 
φετινού φόρου εισοδήματος, τότε το 
ποσό των αναδρομικών που θα λάβει 
τελικά δεν θα είναι 3.000 ευρώ, αλλά 
1.800 ευρώ.

Κι αυτό διότι το ποσό των 3.000 
ευρώ που δικαιούται να εισπράξει 
θα συμψηφιστεί αυτεπάγγελτα με τις 
οφειλές του δικαιούχου οι οποίες είναι 
συνολικού ύψους 1.200 ευρώ.

Αξίζει να σημειωθεί ότι πριν τη... 
λειτουργία του παραπάνω τριπλού

φορολογικού «κόφτη», τον οποίο πε- 
ριγράψαμε, τα ποσά των αναδρομι
κών έχουν ήδη περικοπεί σημαντικά. 
Ο λόγος είναι ότι η κυβέρνηση, με την 
τροπολογία που κατέθεσε περιόρισε 
το χρονικό διάστημα στο οποίο αντι
στοιχούν τα αναδρομικά μέχρι την 
31 η-12-2016.

Τρώνε μήνες
Συγκεκριμένα, όπως προκύπτει από 
τα κείμενα των ρυθμίσεων της ήδη 
ψηφισθείσας τροπολογίας, τα ανα
δρομικά που θα καταβάλει το Δημό
σιο περιορίζονται τελικά στην περίοδο 
από την 1 η-8-2012 έως την 31 η-12- 
2016 για τους ένστολους, στην πε
ρίοδο από την 1 η-1 -2015 έως την 
31 η-1 2-201 6 για τους πανεπιστη
μιακούς, τους καθηγητές ΤΕΙ, τους 
ερευνητές και τους μουσικούς των 
Κρατικών Ορχηστρών και της Εθνικής 
Λυρικής Σκηνής και στην περίοδο από 
την 13-11 -2014 έως 31-12-201 6 
για τους ιατρούς του ΕΣΥ.

Επίσης προβλέπεται η καταβολή 
αναδρομικών και στους δικαστικούς 
λειτουργούς και στα μέλη του κύριου 
προσωπικού του Νομικού Συμβουλίου 
του Κράτους, για όσο χρόνο ήταν εν 
ενεργεία την περίοδο από 1 -8-2012 
έως και 30-6-2014.

Ουσιαστικά, η «αποκατάσταση» των 
αποδοχών εκατοντάδων χιλιάδων 
στρατιωτικών, αστυνομικών, λιμενικών, 
πυροσβεστών, καθηγητών ΑΕΙ, καθη
γητών ΤΕΙ, ερευνητών, ιατρών του ΕΣΥ 
και λοιπών δημοσίων λειτουργών θα 
γίνει μέχρι την ημερομηνία ισχύος των 
προηγούμενων ειδικών μισθολογίων, 
ενώ στις αποδοχές που καταβλήθηκαν 
για την περίοδο από την 1 η-1 -2017 
μέχρι και σήμερα δεν θα γίνει αναδρο
μική προσαρμογή, με το αιτιολογικό 
ότι από τις αρχές του 201 7 ισχύουν, 
για όλες αυτές τις κατηγορίες, νέα 
εντελώς διαφορετικά ειδικά μισθολό
για, τα οποία καθορίστηκαν με βάση 
τις διατάξεις των άρθρων 123-162 
του ν. 4472/2017. ■

► ► ΠΛΗΜΜΕΛΗΣ Η ΕΝΑΡΜΟΝΙΣΗ ΜΕ ΤΟ ΣτΕ

Για κοροϊδία μιλούν 
ένστολοι και γιατροί
ΑΝΤΙΔΡΑΣΕΙΣ σήκωσε η τρο
πολογία της κυβέρνησης για τα 
αναδρομικά που επιστρέφονται 
σε στρατιωτικούς, αστυνομικούς, 
λιμενικούς, πυροσβέστες, για
τρούς του ΕΣΥ και πανεπιστημι
ακούς. Κύριο σημείο τριβής με την 
προωθούμενη ρύθμιση από την 
κυβέρνηση αποτελεί το γεγονός 
ότι, όπως καταγγέλλουν πολλοί 
από τους παραπάνω, δεν αναπρο
σαρμόζονται τα μισθολόγια στα 
επίπεδα του 2012.

«Εμπαιγμό» και «κοροϊδία» κα
ταγγέλλουν οι ένστολοι, οι οποίοι 
σε ανακοίνωσή τους καλούν την 
κυβέρνηση να απαντήσει στα 
ερωτήματά τους. Η Πανελλήνια 
Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιω
τικών (ΠΟΜΕΝΣ) ρωτά εάν «αλη
θεύει ότι κόβεται μια για πάντα το 
δικαίωμα στα δώρα μας», όπως 
επίσης και εάν αληθεύει «ότι δεν 
επιστρέφουν οι μισθοί μας στα 
επίπεδα τους 2012». Οι στρατι
ωτικοί καταγγέλλουν ακόμη ότι 
δεν θα πληρωθούν τα νυχτερινά 
καθώς και ότι τους κόβεται μια 
διετία αναδρομικών.

Εν μέρει
Για πλημμελή «εναρμόνιση της 
κυβέρνησης στις αποφάσεις του 
ΣτΕ» κάνει λόγο με ανακοίνωσή 
της η Πανελλήνια Ομοσπονδία 
Αστυνομικών Υπαλλήλων «Υπό 
το βάρος απειλής επιβολής κυ
ρώσεων από την Ειδική Επιτροπή 
Συμμόρφωσης του ΣτΕ, εναρμο
νίζεται πλημμελώς με τις αμετά- 
κλητες αποφάσεις του Ανώτατου 
Διοικητικού Δικαστηρίου, αφού 
ναι μεν καταβάλλει τις αναδρομι
κές αποδοχές για το χρονικό διά
στημα από 01 -08-2012 έως 31 - 
12-2016, αλλά δεν επαναφέρει 
όμως τους μισθούς μας στα επίπε
δα που ίσχυαν την 31 -07-2012», 
ανέφερε χαρακτηριστικά σε ανα
κοίνωσή της η ΠΟΑΣΥ. Προσθέτει 
ακόμη πως «ενώ ρυθμίζονται οι 
αποδοχές μέχρι την 31-12-2016 
για τον υπολογισμό των αναδρο
μικών που δικαιούμαστε με βάση 
τις αμετάκλητες αποφάσεις των 
Δικαστηρίων, δεν υπολογίζονται 
αυτές στο νέο ειδικό μισθολόγιο

για τη διαμόρφωση της προσω
πικής διαφοράς μας».

«Καλούμε την κυβέρνηση, για 
άλλη μια φορά, να συμμορφω
θεί πλήρως με τις αμετάκλητες 
αποφάσεις του Ανώτατου Διοι
κητικού Δικαστηρίου, να αποσύ
ρει τη διάταξη της παραγράφου 
3 του άρθρου 1 της παραπάνω 
τροπολογίας και να μπει άμεσα 
σε διάλογο με τους εκπροσώπους 
των εργαζομένων για τη διαμόρ
φωση ενός νέου μισθολογίου που 
θα είναι ανάλογο του κοινωνικού 
μας έργου και σύμφωνο πάντα με 
τις Συνταγματικές και Ευρωπαϊκές 
Αρχές της αξιοπρεπούς διαβίω
σης και της ειδικής μισθολογικής 
μεταχείρισης των ένστολων», το
νίζει η Πανελλήνια Ομοσπονδία 
των Αστυνομικών.

Απαντούν με απεργία
Στο ίδιο μήκος κύματος και οι 
γιατροί του ΕΣΥ, αναφέρουν ότι 
τους δίνονται αναδρομικά μό
λις δύο ετών (για την περίοδο 
13/11 /2014 έως 31 /12/2016), 
ενώ δεν αποδίδονται τα ανα
δρομικά που αντιστοιχούν στις 
εφημερίες αλλά μόνο αυτά που 
αντιστοιχούν στις τακτικές απο
δοχές.

Οι νοσοκομειακοί γιατροί, μά
λιστα, απαντούν με απεργία (14 
Νοεμβρίου) στην κυβέρνηση με 
κυριότερο αίτημα την αναπρο
σαρμογή των μισθών στα επίπεδα 
του 2012. «Σαφέστατα νομοθε
τείται ότι δεν αναπροσαρμόζονται 
οι σημερινές αποδοχές των νοσο
κομειακών γιατρών, δηλαδή δεν 
αίρεται η μισθολογική περικοπή 
του 2012 παρά τη σχετική κατη
γορηματική απόφαση του ΣτΕ», 
αναφέρει η Ομοσπονδία Ενώσε
ων Νοσοκομειακών Γιατρών Ελ
λάδος (ΟΕΝΓΕ) σε ανακοίνωσή 
της. Η ΟΕΝΓΕ ζητά, επίσης, από 
την Πολιτεία να δώσει τα οφει- 
λόμενα αναδρομικά τόσο των 
τακτικών αποδοχών όσο και των 
εφημεριών για διάστημα επτά 
ετών, δηλαδή από το 2012 έως 
και σήμερα.

ΜΑΡΙΑ - ΝΙΚΗ ΓΕΩΡΓΑΝΤΑ 
ΜΙΛΤΟΣΣΑΚΕΛΛΑΡΗΣ
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1  Περαιτέρω δικαστική διερεύνηση της εμπλοκής
Σαλμά

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 8 Ημερομηνία
έκδοσης:

09-11-2018

Επιφάνεια: 406.47 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΡΧΕΤΑΙ ΤΟ ΠΟΡΙΣΜΑ ΓΙΑ ΤΙΣ ΑΡΘΡΟΣΚΟΠΗΣΕΙΣ

Περαιτέρω δικαστική διερεύνηση 
της εμπλοκής Σαλμά
ΡΕΠΟΡΤΑΖ: ΚΩΣΤΑΣ ΠΑΠΑΓΙΑΝΝΗΣ

» Την ανάγκη για περαιτέρω δικαστική διε- 
ρεύνηση της εμπλοκής του βουλευτή της Ν.Δ. 
Μάριου Σαλμά στο σκάνδαλο των αρθροσκο
πήσεων φέρεται να αναδεικνύει στο πόρισμά 
της η πλειοψηφία στην Εξεταστική Επιτροπή 
για τα σκάνδαλα στην Υγεία. Παράλληλα, η 
πλειοψηφία της Εξεταστικής Επιτροπής φέ
ρεται να καταλογίζει πολιτικές ευθύνες στον 
βουλευτή της Ν.Δ. Μάκη Βορίδη, γιατί ως ε
ποπτεύουν υπουργός Υγείας αγνόησε τις α
ντιρρήσεις που είχαν εκφραστεί από δύο υ
πηρεσίες του υπουργείου κι υπέγραψε την υ
πουργική απόφαση για την κοστολόγηση της 
εξέτασης στο ύψος των κλειστών ενοποιημέ
νων νοσηλίων παρά τη μικρότερη διαγνω
στική της αξία.

Παρά το γεγονός ότι η εξέταση με βάση την 
τεχνική αρθροσκόπησης που διαφήμιζε το 
διαγνωστικό κέντρο συμφερόντων συγγενών 
του Μ. Σαλμά κρατά μόλις 20 λεπτά, κοστο
λογήθηκε στο ύψος των 1.400 ευρώ με βάση 
τα κλειστά ενοποιημένα νοσήλια δύο ημερών 
σαν να ήταν επέμβαση. Η ζημιά που υπολο
γίζεται ότι υπέστη το Δημόσιο από αυτήν την 
κοστολόγηση των αρθροσκοπήσεων φαίνε
ται ότι φτάνει στα 200.000-250.000 ευρώ.

Μικρότερα διαγνωστικής αξίας, 
αλλά η εξέταση κοστολογήθηκε στα 
1.500 ευρώ

Η διαφορά της εξέτασης με βελόνα που ε
φάρμοζε το διαγνωστικό κέντρο συγγενών 
του Μ. Σαλμά και της πιο συνηθισμένης εξέ
τασης που απαιτεί νοσηλεία δεν έχει να κάνει

Πολιτικές ευθύνες στον 
Μ. Βορίδη φέρεται να 

καταλογίζει το πόρισμα της 
πλειοψηφίας, γιατί αγνόησε 
αντιρρήσεις υπηρεσιών του 
υπουργείου Υγείας και επικύρωσε 
την αυξημένη κοστολόγηση

μόνο με τον χρόνο της εξέτασης, αλλά και με 
τη διαγνωστική της αξία, η οποία είναι σα
φώς μικρότερη. Μάλιστα, η σημερινή πολιτι
κή ηγεσία του υπουργείου Υγείας μείωσε το 
κόστος της εξέτασης από τα 1.500 ευρώ στα 
300 ευρώ. Παράλληλα, το πόρισμα της πλει
οψηφίας φαίνεται να κάνει αναφορά και στην 
παράνομη αδειοδότηση που εξασφάλισε το 
διαγνωστικό κέντρο συγγενών του Μ. Σαλμά, 
το οποίο δεν πληρούσε τα σχετικά κριτήρια.

Έμμεση αναγνώριση 
με την επιστροφή 50.000

Σύμφωνα με τις πληροφορίες, η πλειοψηφία 
φέρεται να τονίζει ότι γεννά ερωτήματα η 
στάση του ίδιου του διαγνωστικού κέντρου

συγγενών του Μ. Σαλμά, το οποίο επέστρεψε 
μονομερώς στον ΕΟΠΥΎ ποσό ύψους 50.000 
ευρώ. Με την ενέργειά του αυτή το διαγνω
στικό κέντρο δείχνει να αναγνωρίζει εμμέ
σως ότι κάτι... δεν πήγε καλά με την τιμολό
γηση των εξετάσεων με την υπουργική από
φαση του Μ. Βορίδη.

Η υπουργική απόφαση του Μ. Βορίδη εκ- 
δόθηκε στα τέλη Δεκεμβρίου του 2014 και ί- 
σχυσε μέχρι την αναίρεσή της από τη σημε
ρινή κυβέρνηση τον Μάρτιο του 2015, όταν 
και η κοστολόγηση της εξέτασης μειώθηκε 
στα 150 ευρώ. Κατά το διάστημα που ίσχυσε 
η αυξημένη τιμολόγηση, πραγματοποιήθη
καν 550 αρθροσκοπήσεις, το κόστος των ο
ποίων υπολογίστηκε στα 825.000 ευρώ.
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1  «Καμία ανοχή στις παράνομες καύσεις γεωργικών
υπολειμμάτων»

Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ

Σελ.: 4 Ημερομηνία
έκδοσης:

09-11-2018

Επιφάνεια: 122.59 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«Καμία ανοχή στις παράνομες καύσεις γεωργικών υπολειμμάτων»
Καμία ανοχή στους παρανομούντες 

αγρότες που προχωρούν στην καύση 
των γεωργικών υπολειμμάτων, συνα
ποφάσισαν το βράδυ της Τετάρτης οι 
εκπρόσωποι των αγροτών και ο δήμος 
Δέλτα σε νέα σύσκεψη που συγκάλεσε 
ο δήμαρχος Δέλτα Ευθ. Φωτόπουλος 
στη Χαλάστρα.

Στη σύσκεψη, μεταξύ άλλων, επιση- 
μάνθηκε ότι δεν αρκεί η απαγόρευση

να ισχύει μόνο για τους αγρότες του 
Δήμου Δέλτα, αλλά πρέπει να μην γί
νονται καύσεις σε όλο τον κάμπο, μέ
χρι την Πιερία και την Ημαθία. Επίσης, 
αποφασίστηκε να πραγματοποιηθούν 
γενικές συνελεύσεις από τους φορείς 
ώστε να ενημερωθούν και να κινητο
ποιηθούν τα μέλη τους ώστε να απο
τραπούν οι καύσεις στο εξής. Τέλος, 
τονίστηκε ότι είναι απαράδεκτο ορι

σμένοι να αδιαφορούν για τις επιπτώ
σεις σε βάρος των πολλών.

«Όλοι μαζί συναποφασίσαμε να ζη
τήσουμε από τις αρχές την επιβολή κυ
ρώσεων σε όσους παρανομούν. Εξαντ
λήσαμε κάθε περιθώριο συνεννόησης 
ώστε να μην πληγεί ούτε ένας αγρότης. 
Όμως δεν μπορούμε πια να παίζουμε 
με την υγεία των παιδιών μας, με την 
υγεία κανενός, ούτε με την οδική

ασφάλεια. Ο νόμος είναι ξεκάθαρος 
και εμείς, όλοι μαζί, ζητούμε από τις 
αρχές την εφαρμογή του με τρόπο 
αμείλικτο.

Όσοι ήδη έκαψαν παρά τη σχετική 
απαγόρευση, θα πρέπει να ξέρουν ότι 
έχει ήδη ξεκινήσει η διαδικασία επιβο
λής προστίμων από τις αρμόδιες υπη
ρεσίες και φορείς» δήλωσε μετά τη σύ
σκεψη ο Δήμαρχος Ευθ. Φωτόπουλος.
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1  ΤΑ ΠΑΝΤΑ ΟΛΑ
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 36 Ημερομηνία

έκδοσης:
09-11-2018

Επιφάνεια: 236.69 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6725

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΓΡΑΦΕΙ Ο ΔΗΜΗΤΡΗΣ ΚΑΝΕΛΛΟΠΟΥΛΟΣ

if ΜΕΧΡΙ ΧΘΕΣ το μέση 
μέρι είχαν διορία να κατα
θέσουν αίτηση όσοι ενδια
φέρονταν για τις θέσεις στο 
Δ.Σ. της ΕΡΤ. Αναζητούμε 
Διευθύνοντα Σύμβουλο, 
Αναπληρωτή Διευθύνοντα 
Σύμβουλο κι ένα μέλος, τρία 
άτομα συνολικά. Αυτοί που 
κατέθεσαν αίτηση στο πρω
τόκολλο του υπουργείου 
Ψηφιακής Πολιτικής ήταν 
περισσότεροι από δέκα. 
Υπήρξε ενδιαφέρον -καθώς 
φαίνεται- και συμμετοχή, 
παρά το fast track των δι
αδικασιών. Δευτέρα βγήκε 
η προκήρυξη, χθες έληξε π 
διορία, τρεις μέρες η προθε
σμία. Νομίζουμε πως γρήγο- 
ρα-γρήγορα θα έχουμε και 
τις τοποθετήσεις των προ
σώπων που θα επιλέξουν

από το υπουργείο Ψηφι
ακής Πολιτικής. Εικά
ζουμε πως τον έχουν 
προαποφασισμένο τον 
διευθύνοντα σύμβου
λο, αλλά μπορεί και να 

πέφτουμε έξω (σιγά)...

★ κΑΛΑΤΑΛΕΕΙηΕΤΕΡ
(τεχνικοί ραδιοφώνου) για 
την Alter Ego, την εταιρεία 
του Βαγγέλη Μαρινάκη που 
διεκδικεί τηλεοπτική άδεια, 
η ίδια εταιρεία που πριν από 
λίγους μήνες έκλεισε τον 
«Βήμα FM». «Με δεδομένο 
ότι, η Alter Ego διεκδικεί 
άδεια και διαθέτει τουλά
χιστον 3,5 εκατομμύρια για 
αυτή και με εγγυητή από 
την πλευρά της πολιτείας 
τον υφυπουργό Ψηφιακής 
Πολιτικής, που δεν επιτρέπει 
άλλο επεισόδιο κακοδιαχεί
ρισης, δεν υπάρχει άλλος 
δρόμος για την Alter Ego και 
το μεγαλομέτοχό της κύριο 
Μαρινάκη, από το να διορί
σει η ίδια διοικητικό συμβού
λιο, να πληρώσει τους εργα
ζόμενους, τα ασφαλιστικά 
ταμεία και τους φόρους που 
οφείλει και, εφόσον πληροί 
τις προϋποθέσεις, να πάρει

τηλεοπτική άδεια. Τα νόμιμα 
να ισχύσουν και για κάθε με- 
γαλοεπιχειρηματία που επι
χειρεί ή θέλει να επιχειρήσει 
στον χώρο των Μ ΜΕ. Αυτό 
άλλωστε είναι το βασικό χα
ρακτηριστικό ενός κράτους 
δικαίου».

if ΛΙΓΟ ΚΑΘΥΣΤΕΡΗ
ΜΕΝΑ βγήκε να απαντήσει 
το υπουργείο Ψηφιακής 
Πολιτικής σε δημοσίευμα 
της εφημερίδας «Φιλελεύ
θερος» που το παρουσιάζει 
(το υπουργείο) να μοιράζει 
αφειδώς κρατικό χρήμα για 
διαφήμιση. «Το Υπουργείο 
ΨΗΠΤΕ δεν έχει να κρύψει 
τίποτα. Οι “γυψοσανίδες”, 
τα κρυφά δωμάτια, τα χα
ριστικά κονδύλια μέσω 
ΚΕΕΛΠΝΟ ας αναζητηθούν 
σε άλλες κυβερνήσεις» λέει 
σημειώνοντας επίσης πως η 
εφημερίδα με τα παραπλα
νητικά αυτά δημοσιεύματα 
διεκδικεί επάξια το βραβείο 
«Πινόκιο». «Με πομφόλυγες 
κι όχι με στοιχεία επίλεξε (με 
καθυστέρηση αρκετών ημε
ρών) να απαντήσει ο Νίκος 
Παππάς», ανταπαντά η εφη
μερίδα.
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1  Greek patenta
Πηγή: ΦΙΛΕΛΕΥΘΕΡΟΣ Σελ.: 17 Ημερομηνία

έκδοσης:
09-11-2018

Επιφάνεια: 295.74 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 3500

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΤΟΥ ΓΙΩΡΓΟΥ ΜΠΑΛΓΚΑ

Greek
patenta

Μακαρία η οδός προς 
το Δημόσιο... Με τις 
ευλογίες του αρχιε
πισκόπου, μάλιστα. 
Δέκα χιλιάδες μισθοί

εξαφανίστηκαν με μία μόνο κίνηση. Θαύ
μα! Εκκρεμεί, βεβαίως, ένα μικρό ζήτημα 
με 200 εκατομμύρια ευρώ, αλλά αυτά είναι 
λεπτομέρειες. Και ως γνωστόν, δεν πρέπει να 
αφήνουμε τις λεπτομέρειες να μας χαλάνε μια 
ωραία ιστορία...

Ο δρόμος που άνοιξε η ελληνική κυ
βέρνηση στην παγκόσμια οικονομική σκέψη 
ξεπερνάει κάθε φαντασία, κάθε καινοτομία, 
κάθε πρωτοπορία. Και θα έπρεπε πιθανώς 
να αξιολογηθεί ως ιδέα από τη Σουηδική 
Ακαδημία. Χάσαμε το Νόμπελ Ειρήνης για 
τις Πρέσπες, αλλά αυτό της Οικονομίας χο 
έχουμε στο τσεπάκι μας. Διότι η πατέντα 
Τσίπρα - Ιερωνύμου έχει άπειρες εφαρμο
γές...

Γιατί να περιορίσουμε τους ορίζοντες 
μας στην Εκκλησία και τους ιερείς; Δεν 
μπορεί να γίνει κάτι αντίστοιχο και στον 
Στρατό; Να επιδοτούνται οι Ενοπλες Δυνά
μεις ως φορέας και χο προσωπικό τους να 
περάσει σε μια ΜΚΟ που θα διαχειρίζεται 
αυτά τα χρήματα και θα τα μοιράζει σαν 
επιδόματα. Να καταργήσουμε το Εθνικό 
Σύστημα Υγείας και να δημιουργήσουμε 
ένα Νομικό Πρόσωπο Ιδιωτικού Δικαίου 
που θα επιδοτείται από το κράτος. Βεβαίως, 
υπάρχει ένα ζητηματάκι για τη διαχείριση 
προμηθειών και εξοπλισχικών προγραμμά
των, αλλά με λίγη καλή πρόθεση και διάθε
ση συνεννόησης όλα λύνονται. Δεν βλέπετε 
τον αρχιεπίσκοπο; Μάλλον στα νιάτα του θα 
διάβαζε Οικονομία, δεν μπορεί...

Ο Τσίπρας πάνω στην προεκλογι
κή φούρια του και στις αγωνίες ίου για τη 
«μετα-δημοκρατία» έβαλε τα θεμέλια για το 
«μετα-κράτος». Ενα νέο οικοδόμημα, μια 
νέα μορφή οργάνωσης των κοινωνιών, που 
θα επιδοτεί ανεξάρτητους οργανισμούς με 
τα χρήματα από τους φόρους που συλλέγει. 
Μια δομή χωρίς πολιτική και πολιτικούς. 
Ενα κοινωνικό ρομπότ που θα αυτοσυντη- 
ρείται. Ο Τσίπρας, με αυτή την «πατέντα», 
αυτοκαταργήθηκε...

Κ
λείνοντας, θα ήθελα να κατα
θέσω και μια ιδέα που κυκλο
φορεί ήδη στην αγορά του real 
estate για το «fund», την εταιρεία ειδικού σκο

πού που πρόκειται να αναλάβει την «αξιοποί
ηση» (ή εκμετάλλευση...) των ακινήτων που 
ανήκουν στην Εκκλησία. Στο Βατοπέδι θα 
βρουν τον καλύτερο CEO για τέτοιες δουλειές. 
Υπάρχει και άνθρωπος που μπορεί να τους 
φέρει σε επαφή μαζί του· να κάνει το «κονέ», 
κατά το κοινώς λεγόμενο...
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1  Πρόληψη για τον πνεύμονα
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 22 Ημερομηνία

έκδοσης:
09-11-2018

Επιφάνεια: 89.27 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Πρόληψη για τον πνεύμονα
0 ΠΛΗΜΜΕΛΗΣ εμβολιασμός κατά της πνευμονιο- 
κοκκικής πνευμονίας σε συνδυασμό με την αλόγιστη 
χρήση αντιβιοτικών προκαλεί χιλιάδες θανάτους από 
έμφραγμα του μυοκαρδίου, σοβαρή αρρυθμία, καρδια
κή ανεπάρκεια, πνευμονικό οίδημα και άλλες σοβαρές 
παθήσεις. Σύμφωνα με την Ελληνική Πνευμονολογική 
Εταιρεία (ΕΠΕ), η πνευμονιοκοκκική πνευμονία είναι 
μια σοβαρή λοίμωξη του αναπνευστικού και οι ασθε
νείς διατρέχουν αυξημένο κίνδυνο για παράλληλη εμ
φάνιση οξέος καρδιακού συμβάντος. Παρόλο που αυτά 
τα επεισόδια μπορεί να αποφευχθούν με τον εμβολια
σμό, χιλιάδες συνάνθρωποί μας νοσούν και πεθαίνουν 
αδικαιολόγητα. Το νέο εμβόλιο για την πνευμονιοκοκ
κική πνευμονία είναι ενταγμένο στο Εθνικό Πρόγραμ
μα Εμβολιασμών, είναι δωρεάν, γίνεται μια φορά και ο 
πολίτης είναι καλυμμένος για όλη τη ζωή του.
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1  ΟΟΣΑ: Πιο ακριβά τα «ανθεκτικά βακτήρια» από
γρίπη, AIDS και φυματίωση!

Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ

Σελ.: 8 Ημερομηνία
έκδοσης:

09-11-2018

Επιφάνεια: 275.2 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΟΟΣΑ: Πιο ακριβά τα «ανθεκτικά βακτήρια» 
από γρίπη, AIDS και φυματίωση!
Επιβαρύνουν σημαντικά τα συστήματα υγείας παγκοσμίους

Τα βακτήρια που είναι ανθεκτικά στα 
αντιβιοτικά δεν θέτουν μόνο σε κίνδυνο 
ζωές ανθρώπων, αλλά επιβαρύνουν επί
σης τα συστήματα υγείας: μπορεί να 
επιφέρουν μέχρι το 2050 ετήσιες δαπά
νες μέχρι 3,5 δισεκατομμυρίων δολα
ρίων σε κάθε χώρα του ΟΟΣΑ, σύμφω
να με μια έκθεση που δημοσιεύεται σή
μερα.

«Τα βακτήρια αυτά στοιχίζουν ακρι
βότερα από τη γρίπη, από το AIDS, 
από τη φυματίωση. Και θα στοιχίζουν 
ακόμη περισσότερο, αν τα κράτη δεν 
αναλάβουν δράση για να διευθετήσουν 
το πρόβλημα αυτό», εξήγησε στο Γαλ
λικό Πρακτορείο ο Μικέλε Τσεκίνς ει
δικός του ΟΟΣΑ (Οργανισμός Οικονο
μικής Συνεργασίας και Ανάπτυξης) για 
τη δημόσια υγεία. Σύμφωνα με τον ίδιο, 
οι χώρες αφιερώνουν ήδη κατά μέσο 
όρο το 10% του προϋπολογισμού τους 
για την υγεία για την αντιμετώπιση των 
βακτηρίων που είναι ανθεκτικά στα αν
τιβιοτικά. Σύμφωνα με τις προβολές 
της έκθεσης, που αφορά 33 από τις 36 
χώρες του ΟΟΣΑ, μέχρι το 2050 τα αν
θεκτικά βακτήρια μπορεί να σκοτώ
σουν 2,4 εκατομμύρια ανθρώπους στην 
Ευρώπη, τη Βόρεια Αμερική και την 
Αυστραλία. Σύμφωνα με μια χωριστή 
έρευνα, που δημοσιεύθηκε τη Δευτέρα 
από την επιθεώρηση The Lancet Infec
tious Diseases, ο αριθμός των θανάτων 
που αποδόθηκαν στα βακτήρια αυτά το 
2015 στην Ευρωπαϊκή Ένωση ήταν 
33.000.

Ωστόσο μπορούμε να τα καταπολε
μήσουμε με «απλά μέτρα» που έχουν 
μικρό κόστος, σύμφωνα με τον ΟΟΣΑ: 
«ενθαρρύνοντας μια καλύτερη υγιεινή» 
(παρακινώντας για παράδειγμα τους 
ανθρώπους να πλένουν τα χέρια τους), 
«βάζοντας τέλος στην υπερσυνταγο- 
γράφηση αντιβιοτικών» ή ακόμη γενι- 
κεύοντας τα τεστ ταχείας διάγνωσης 
ώστε να διαπιστώνεται αν μια λοίμωξη 
οφείλεται σε ιό (οπότε τα αντιβιοτικά 
είναι άχρηστα) ή είναι βακτηριακή.

Σύμφωνα με τον ΟΟΣΑ, τα μέτρα 
αυτά δεν θα κόστιζαν παρά δύο δολά
ρια κατ’ άτομο και κατ’ έτος και θα επέ
τρεπαν να αποφευχθούν τα τρία τέταρ
τα των θανάτων.

«Οι επενδύσεις σε ένα ευρύ πρό
γραμμα δημόσιας υγείας που να περι

λαμβάνει ορισμένα απ’ αυτά τα μέτρα 
θα μπορούσαν να αποσβεσθούν μέσα 
σε μόλις μια χρονιά και θα κατέληγαν 
σε εξοικονόμηση 4,8 δισεκ. δολαρίων 
ετησίως», εκτιμά ο ΟΟΣΑ.

Οι αρχές που είναι αρμόδιες για την 
υγεία, αρχίζοντας από τον Παγκόσμιο 
Οργανισμό Υγείας (ΠΟΥ), κρούουν τα
κτικά τον κώδωνα για τον κίνδυνο της 
υπερκατανάλωσης αντιβιοτικών, η 

* οποία καθιστά ανθεκτικά τρομερά βα
κτήρια. Τα μικρά παιδιά και οι ηλικιω
μένοι απειλούνται ιδιαίτερα.

«Στη Βραζιλία, στην Ινδονησία και 
στη Ρωσία, από 40% ως 60% των λοι
μώξεων είναι ήδη ανθεκτικές, έναντι 
17% κατά μέσο όρο στις χώρες του 
ΟΟΣΑ», υπογραμμίζει αυτός ο τελευ
ταίος.
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1  Η «μαύρη βίβλος» των ελλείψεων
Πηγή: ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ ΤΗΣ

ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ
Σελ.: 5 Ημερομηνία

έκδοσης:
09-11-2018

Επιφάνεια: 612.08 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΜΕ ΕΜΒΑΛΩΜΑΤΙΚΕΣ ΛΥΣΕΙΣ ΚΑΛΥΠΤΟΝΤΑΙ ΟΙ ΒΑΡΔΙΕΣ

Η «μαύρη βίβλος» των ελλείψεων
Δραματικά κενά οε οδηγούς ααθενοφόρων οτα Κέντρα Υγείας - Το 2013 αποχώρησαν οι τελευταίοι μόνιμοι εργαζόμενοι

Δ
ραματικές παραμένουν οι ελλείψεις σε οδηγούς 
ασθενοφόρων στα Κέντρα Υγείας της Μαγνη
σίας, παρά τις περί του αντιθέτου διαβεβαιώσεις 
της πολιτικής ηγεσίας του υπ. Υγείας και της 5η ΔΥΠΕ, ότι 

το πρόβλημα θα αντιμετωπιστεί. Τα κενά παραμένουν χω
ρίς αναπλήρωση. Αυτό έχει ως αποτέλεσμα όπου δεν 
υπάρχει επικουρικό προσωπικό οδηγών, αφενός οι βάρ
διες να μην καλύπτονται όλο το 24ωρο και αφετέρου να 
επιστρατεύεται το ΕΚΑΒ για να εξυπηρετήσει έκτακτα πε
ριστατικά. Επιπλέον ασθενοφόρα υποχρεώνονται σε 
«αναγκαστική ακινησία», όπως στην περίπτωση του Κέν
τρου Υγείας Βελεστίνου. Η σύγχρονη μονάδα που είναι 
δωρεά της ΕΒΟΛ, χρησιμοποιείται μόνο στις βάρδιες στις 
απασχολούνται οι δύο εναπομείναντες οδηγοί.

Με βάση το οργανόγραμμα, σε καθένα από τα Κέντρα 
Υγείας στη Μαγνησίας θα έπρεπε να απασχολούνται 
τουλάχιστον έξι οδηγοί ασθενοφόρων, ώστε να καλύ
πτονται οι δομές όλο το 24ωρο. Σύμφωνα με την κατα
γραφή που έκανε ο σύλλογος εργαζομένων στα Κέν
τρα Υγείας και την οποία παρέδωσε στην 5η ΔΥΠΕ, το 
οργανόγραμμα δεν εφαρμόζεται σε κανένα Κέντρο 
Υγείας. Αν μάλιστα δεν υπήρχαν ορισμένοι οδηγοί που 
έχουν προσληφθεί μέσω του ΟΑΕΔ, ή μέσω των προ
κηρύξεων για επικουρικό προσωπικό, η κατάσταση θα 
ήταν εφιαλτική.

«Μέχρι σήμερα δεν έχει γίνει καμία πρόσληψη μόνι
μου οδηγού, παρά το γεγονός ότι το οργανόγραμμα 
προβλέπει συγκεκριμένες θέσεις για την ειδικότητα 
του οδηγού ασθενοφόρων. Δυστυχώς οι λύσεις που 
προκρίνονται είναι εμβαλωματικές και αποσπασματι
κές. Δεν επιλύουν το σοβαρό πρόβλημα των κενών 
που υπάρχουν», σημείωσε στον ΤΑΧΥΔΡΟΜΟ ο κ. Γιάν
νης Γατής, πρόεδρος του σωματείου των εργαζομέ
νων στα Κέντρα Υγείας, επισημαίνοντας πως το 2013 
αποχώρησε ο τελευταίος μόνιμος οδηγός από το Βε- 
λεστίνο.

Ο «χάρτης» των κενών 
σε μόνιμους οδηγούς

Ειδικότερα, στο Κέντρο Υγείας Βελεστίνου, το οποίο 
έχει βρεθεί πολλές φορές στο επίκεντρο της δημόσιας 
συζήτησης, μετά από τραγικά περιστατικά με την απώ-

Στο Κέντρο Υγείας Βελεστίνου δεν υπάρχουν ούτε εμβαλωματικές λύσεις και έτσι 
όταν δεν καλύπτονται οι βάρδιες επιστρατεύονται πληρώματα του ΕΚΑΒ από τον Βόλο

λεία ανθρώπινων ζωών, από τις έξι οργανικές θέσεις 
μόνιμων οδηγών ασθενοφόρων σήμερα υπηρετούν 
μόνο δύο οδηγοί. Οι βάρδιες όπως είναι φυσι κό δεν κα
λύπτονται όλο το 24ωρο, με αποτέλεσμα να επιστρα
τεύονται πληρώματα ασθενοφόρων του ΕΚΑΒ από τον 
Βόλο, όταν προκύπτουν έκτακτα περιστατικά.

Στο Κέντρο Υγείας Σκιάθου από τους έξι μόνιμους 
οδηγούς που θα έπρεπε να υπηρετούν, απασχολούνται 
δύο οδηγοί, επικουρικό προσωπικό όμως. Τους καλο
καιρινούς μήνες είχαν μεταβεί στο νησί άλλοι δύο οδη
γοί με μετάταξη από το ΕΚΑΒ μετά από απόφαση της 
διεύθυνσης Θεσσαλίας.

Στο Κέντρο Υγείας Ζαγοράς, αντί των έξι μόνιμων 
οδηγών που προβλέπει το οργανόγραμμα, απασχο

λούνται δύο μόνιμοι οδηγοί καθώς και ένας επικουρι
κός και ένας που προσελήφθηκε με σύμβαση ορισμέ
νου χρόνου μέσω ΟΑΕΔ, καλύπτοντας ωστόσο τις βάρ
διες.

Στο Κέντρο Υγείας Αργαλαστής, το θέμα της 24ωρης 
βάρδιας επίσης αντιμετωπίζεται με εμβαλωματικές λύ
σεις, ήτοι μέσω ενός επικουρικού και ενός οδηγού που 
έχει προσληφθεί μέσω ΟΑΕΔ και οι οποίοι μαζί με τους 
δύο μόνιμους οδηγούς έχουν αναλάβει να εξυπηρετή
σουν τις διακομιδές από την περιοχή.

Τέλος σε καλύτερη μοίρα βρίσκεται το Κέντρο Υγείας 
Αλμυρού, που υπηρετούν πέντε άτομα και ένας απο
σπασμένος από το ΕΚΑΒ αυτή την περίοδο.

ΒΑΣΩ ΚΥΡΙΑΖΗ

Γιάννης Γατής:
Μέχρι σήμερα δεν έχει 
γίνει καμία πρόσληψη 
μόνιμου οδηγού, παρά 
το γεγονός όη το οργα
νόγραμμα προβλέπει 
συγκεκριμένες θέσεις 
για όλα τα Κέντρα Υγείας
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1  Ασφαλιστικές: ζητούν φορολογικά κίνητρα στα
προγράμματα υγείας

Πηγή: ΜΕΤΟΧΟΣ Σελ.: 12 Ημερομηνία
έκδοσης:

09-11-2018

Επιφάνεια: 515.59 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

··· ΑΠΟΚΑΛΥΠΤΙΚΟΙ Ο ΝΕΟΣ ΣΧΕΤΙΚΟΣ ΔΕΙΚΤΗΣ ΤΟΥ ΙΟΒΕ

Ασφαλιστικές: ζητούν φορολογικά 
κίνητρα στα προγράμματα υγείας

ς «τροχιοδεικτικό δείκτη» που 
θα αυξήσει τη διαφάνεια και θα 
δίνει την τάση στην αγορά των 
συμβολαίων υγείας, χωρίς ό

μως να καθορίζει αυτόματα την πολιτική τι
μών κάθε εταιρείας, θεώρησε τον νέο δείκτη 
του ΙΟΒΕ για το κόστος των μακροχρόνιων 
νοσοκομειακών προγραμμάτων, ο πρόε
δρος της Ένωσης Ασφαλιστικών Εταιρει
ών Ελλάδος, κ. Αλέξανδρος Σαρρηγεωργί- 
ου (στο θέμα αυτό άλλωστε είχε αναφερθεί 
πρόσφατα το Euro2day.gr με το δημοσίευ
μα «Ασφαλιστικές: Μπαίνει τάξη στα συμ
βόλαια υγείας»).

Σύμφωνα με τον κ. Σαρρηγεωργίου, ο υ
πάρχων δείκτης της ΕΛΣΤΑΤ δεν μπορεί να 
μετρήσει κατάλληλα το κόστος των ασφαλι
στικών εταιρειών για μια σειρά από λόγους, 
όπως π.χ. ότι περιλαμβάνει προϊόντα-υπη- 
ρεσίες που δεν καλύπτονται από τις ασφαλι
στικές εταιρείες, παρακολουθεί τις τιμές των 
δημόσιων νοσοκομείων που συχνά δεν συμ
βαδίζουν με αυτές των ιδιωτικών κλινικών, ή 
ακόμη το ότι υπολογίζει μόνο τιμές και όχι 
τη συχνότητα των αποζημιώσεων.

Χαρακτηριστικό είναι το ότι, ενώ κατά 
την περίοδο 2011-2017 ο δείκτης υγείας της 
ΕΛΣΤΑΤ κατέγραψε μείωση 2,8%, ο νέος ε
νιαίος δείκτης υγείας του ΙΟΒΕ αυξήθηκε κα
τά 45,2%!

Ενδεικτικό επίσης είναι το στοιχείο πως 
από αυτό το +45,2%, μόνο το 13,3% οφείλε
ται στην άνοδο των τιμών, ενώ το υπόλοιπο 
είναι αποτέλεσμα της αύξησης της συχνότη
τας των ζημιών (δικαιολογείται εν μέρα από 
το γεγονός ότι στο εξεταζόμενο χρονικό διά
στημα αυξήθηκε κατά έξι χρόνια η ηλικία των 
πελατών).

Η αύξηση του δείκτη κατά 45 2% (το 2017 
μόνο +-1,9%) έρχεται να δικαιολογήσει σε με
γάλο βαθμό (ανάλογα και με την πολιτική 
που ακολούθησε κάθε εταιρεία) την έντονα α
νοδική πορεία των τιμολογίων στον κλάδο υ
γείας που έχει παρατηρηθεί κατά τα τελευ
ταία χρόνια. Και επίσης, έρχεται να επικοι
νωνήσει σε πελάτες και διαμεσολαβούντες ό
τι η αύξηση που παρατηρείται διεθνώς στο 
προσδόκιμο όριο ζωής είναι αποτέλεσμα των 
καλύτερων θεραπειών, της έρευνας και των 
εξελίξεων στην τεχνολογία, παράγοντες ό
μως που συνεπάγονται δαπάνες και αυξά
νουν το κόστος. «Οι τιμές στον κλάδο της υ

γείας γίνονται διεθνώς και συστηματικά, α
κριβότερες», αναφέρθηκε χαρακτηριστικά.

Σύμφωνα με τον γενικό διευθυντή του 
ΙΟΒΕ, κ. Γιάννη Βέττα, για να προκύψει ο συ
γκεκριμένος δείκτης επεξεργάστηκαν 4,4 ε- 
κατ. εγγραφές ασφαλισμένων και 605.000 εγ
γραφές αποζημιώσεων, από 14 ασφαλιστικές 
εταιρείες.

Η επόμενη μέρα
Οπως αναμενόταν, ένας δείκτης δεν μπο

ρεί να μετρά τα πάντα και για όλους. Για πα-
ράδαγμα:

Ο δείκτης κόστους περιορίστηκε μόνο 
στα ισόβιας διάρκειας προγράμματα 

υγείας και όχι στα ετήσιας διάρκειας, που 
από έτος σε έτος συχνά διαφοροποιούνται 
σε αριθμό και περιεχόμενο.

Μετρήθηκε ο μέσος όρος για το σύνο
λο των ασφαλιστικών εταιρειών, 

ωστόσο κάθε εταιρεία μπορεί να έχει δια
φορετικό ρυθμό μεταβολής στο κόστος 
της, λόγω του διαφοροποιημένου μίγμα
τος στο πελατολόγιό της.

Δεν έγινε σύγκριση κόστους ανά συ
γκεκριμένη ασθένεια και θεραπεία.

Σύμφωνα με κύκλους της ασφαλιστικής 
αγοράς, ο δείκτης αυτός δεν αποτελεί πανά
κεια, ωστόσο συμβάλλει στην ενημέρωση τό
σο των πελατών, όσο και των ασφαλιστικών 
διαμεσολαβητών και ενημερώνει τους πολί
τες για την αυξητική πορεία του κόστους της 
υγείας σε μακροπρόθεσμη βάση και για το 
ποιες προεκτάσεις θα μπορούσε να λάβει αυ
τό το πρόβλημα σε βάθος χρόνου.

Δεν είναι τυχαίο άλλωστε, ότι ο πρόεδρος 
της Ένωσης Ασφαλιστικών Εταιρειών Ελλά
δος, κ. Αλέξανδρος Σαρρηγεωργίου, μίλησε 
για την ανάγκη θέσπισης φορολογικών κινή
τρων στους κατόχους συμβολαίων υγείας, 
σημειώνοντας:

«Τα τελευταία χρόνια, τη μεγάλη αυτή 
αύξηση του κόστους της υγείας την έχει ε- 
πωμισθεί ως ένα βαθμό το Δημόσιο. Το υπό
λοιπο όμως τμήμα του πρόσθετου κόστους έ
χει επιβαρύνει τους ιδιώτες και επειδή μικρό 
ποσοστό αυτών είναι ασφαλισμένο, τους έχει 
αναγκάσει να το πληρώσουν από την τσέπη 
τους. Πρέπει λοιπόν, το κράτος να θέσπισα 
κίνητρα προκειμένου οι ιδιώτες να ασφαλι
στούν. Την ιδιωτική ασφάλιση την έχουν α
νάγκη περισσότερο τα άτομα χαμηλών εισο
δημάτων». ΤΙ
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1  ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑ ΕΝΩΣΕΩΝ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑΚΩΝ ΓΙΑΤΡΩΝ
(ΟΕΝΓΕ)

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 5 Ημερομηνία
έκδοσης:

09-11-2018

Επιφάνεια: 163.87 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑ ΕΝΩΣΕΩΝ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑΚΩΝ 
ΓΙΑΤΡΩΝ (ΟΕΝΓΕ)

Να καταβληθούν όλα τα αναδρομικά 
και να καχαργηθούν 
όλες οι περικοπές
Σχολιάζοντας τη νομοθετική ρύθμιση για τα αναδρομικά, η 
Ομοσπονδία Ενώσεων Νοσοκομειακών Γιατρών Ελλάδας (ΟΕΝΓΕ) 
επισημαίνει:

«Είναι γνωστό ότι η μισθολογική περικοπή στα ειδικά μισθολόγια που προ- 
έκυψε από τις σχετικές διατάξεις του νόμου 4093/2012 έχει κριθεί αντισυ
νταγματική από αποφάσεις του ΣτΕ.

Η πολιτεία οφείλει: 1. Να αναπροσαρμόσει άμεσα τους μισθούς αίροντας 
τη συγκεκριμένη περικοπή και 2. Να δώσει τα οφειλόμενα αναδρομικά όσον 
αφορά τακτικές αποδοχές και εφημερίες για το χρονικό διάστημα των 7 ε
τών (από 1/1/2012 έως και σήμερα).

Με τον νόμο που κατατέθηκε στη Βουλή: 1. Δίνονται αναδρομικά μόνο 
2 ετών στους νοσοκομειακούς γιατρούς (για την περίοδο 13/11/2014 έως 
31/12/2016). 2. Δεν αποδίδονται τα αναδρομικά που αντιστοιχούν στις εφη
μερίες, αλλά μόνο αυτά που αντιστοιχούν στις τακτικές αποδοχές. 3. Δεν κα
θορίζεται ο χρόνος, η διαδικασία και οι κρατήσεις που θα αφορούν αυτήν την 
καταβολή, αλλά παραπέμπονται σε μελλοντικές Υπουργικές Αποφάσεις. 4. 
Σαφέστατα νομοθετείται ότι δεν αναπροσαρμόζονται οι σημερινές αποδο
χές των νοσοκομειακών γιατρών, δηλαδή δεν αίρεται η μισθολογική περικο
πή του 2012, παρά την σχετική κατηγορηματική απόφαση του ΣτΕ».

Οι νοσοκομειακοί γιατροί, η ΟΕΝΓΕ και οι Ενώσεις - μέλη της διεκδικούν 
επαναφορά του ιατρικού μισθολογίου στα επίπεδα πριν από τις περικοπές 
του 2012 και πλήρη καταβολή όλων των αναδρομικών όσον αφορά τόσο τις 
τακτικές αποδοχές όσο και τις εφημερίες για όλη την περίοδο από 1/1/2012 
έως και σήμερα.

Παράλληλα, καλεί τις Ενώσεις των νοσοκομειακών γιατρών να συμβάλουν 
αποφασιστικά στην επιτυχία της απεργίας στις 14 Νοέμβρη.
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1  Προφυλακίστηκαν τέσσερκ για το κύκλωμα των
αναβολικών

Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 15 Ημερομηνία
έκδοσης:

09-11-2018

Επιφάνεια: 262.59 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Προφυλακίστηκαν τέσσερκ για το κύκλωμα των αναβολικών
Το δρόμο για ιπ φυλακή πήραν τέσσερις 
από τους συνολικά 11 κατηγορούμενους, 
για συμμετοχή σε κύκλωμα που φέρεται να 
παρασκεύαζε και να διακινούσε αναβολικά 
στην Ελλάδα και το εξωτερικό. Μεταξύ των 
κατηγορουμένων που κρίθηκαν προφυλακι- 
στέοι είναι και 47χρονος, στέλεχος της Διε
θνούς Ομοσπονδίας Σωματικής Διάπλασης 
και Fitness Ελλάδας και ένας 37χρονος ιδι
οκτήτης καταστήματος στα Χανιά, οι οποίοι 
φέρονται να είχαν κομβικό ρόλο στο κύκλω
μα. Σύμφωνα με πληροφορίες, οι κατηγο
ρούμενοι, που κατά περίπτωση είναι αντιμέ
τωποι με τα αδικήματα της συγκρότησης, 
ένταξης και διεύθυνσης εγκληματικής οργά
νωσης, της νοθείας τροφίμων, της έκθεσης, καθώς και για παραβάσεις των νομοθεσιών για τον ερασιτεχνικό και επαγγελματι
κό αθλητισμό, τις εξαρτησιογόνες ουσίες, τη νομιμοποίηση εσόδων από εγκληματικές δραστηριότητες, τα όπλα και τον Εθνικό 
Τελωνειακό Κώδικα, στις απολογίες τους αρνήθηκαν τις κατηγορίες που τους αποδίδονται ισχυριζόμενοι, στην πλειονότητά 
τους, πως τα αναβολικά που είχαν στην κατοχή τους προορίζονταν για προσωπική χρήση. Οι υπόλοιποι επτά κατηγορούμενοι 
στην υπόθεση, μετά τις απολογίες τους αφέθηκαν ελεύθεροι, με περιοριστικούς όρους. Το κύκλωμα φέρεται να δρούσε σε 
διάφορες περιοχές τής χώρας, κυρίως σε Αττική, Κρήτη και Ήπειρο, ενώ εμφανίζεται να είχε επεκτείνει τη δράση του στην 
Πολωνία, τη Γερμανία και την Κύπρο. Σύμφωνα με την κατηγορία παρασκεύαζε και διακινούσε παράνομα και απαγορευμένα 
αναβολικά, επικίνδυνα για τη δημόσια υγεία, αλλά και παράνομα φαρμακευτικά σκευάσματα, τα οποία χορηγούνται για την 
αντιμετώπιση των παρενεργειών από αναβολικές ουσίες.
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1  ΑΚΡΙΒΑΙΝΕΙ Η ΛΙΣΤΑ ΦΑΡΜΑΚΩΝ
Πηγή: ΘΕΣΣΑΛΙΑ Σελ.: 1,10 Ημερομηνία

έκδοσης:
09-11-2018

Επιφάνεια: 732.97 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΜΕΓΑΛΩΝΕΙ Ο ΚΑΤΑΛΟΓΟΣ ΜΗ ΣΥΝΤΑΓΟΓΡΑΦΟΥΜΕΝΩΝ |

ΑΚΡΙΒΑΙΝΕΙ
Η ΛΙΣΤΑ ΦΑΡΜΑΚΩΝ
Πιο βαθιά το χέρι στην τσέπη 

πρέπει να βάλουν ασφαλισμένοι, 
με το κράτος να γλιτώνει έτσι 
την υποχρέωση της δαπάνης

Στα ήδη 1.350 ΜΗΣΥΦΑ 
έρχονται να προστεθούν άλλα 

643 που ανάρτησε πριν λίγες μέρες 
ο ΕΟΦ Μεταξύ άλλων 

περιλαμβάνονται παυσίπονα, 
σκευάσματα για το πεπτικό, 

αλοιφές, αντιβηχικά, 
αντισηπτικά, αντιγριπικά κ.ά.
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1  ΑΚΡΙΒΑΙΝΕΙ Η ΛΙΣΤΑ ΦΑΡΜΑΚΩΝ
Πηγή: ΘΕΣΣΑΛΙΑ Σελ.: 1,10 Ημερομηνία

έκδοσης:
09-11-2018

• ΠΙΟ ΒΑΘΙΑ ΤΟ ΧΕΡΙ ΣΤΗΝ ΤΣΕΠΗ ΓΙΑ ΤΗΝ ΠΡΟΜΗΘΕΙΑ ΤΟΥΣ

Μακραίνει η Λίστα των μη 
συνταγογραφούμενων φαρμάκων 
(ΜΗΣΥΦΑ), με αποτέλεσμα οι 
καταναλωτές να πρέπει να βάλουν 
όλο και πιο βαθιά το χέρι στην 
τσέπη για να προμηθευτούν τα 
φάρμακά τους.

ΡΕΠΟΡΤΑΖ
ΦΩΤΗΣ ΣΠΑΝΟΣ

Π
ιο συγκεκριμένα π διοίκηση του Εθνι
κού Οργανισμού Φαρμάκων ανάρτησε 
πριν μερικές ημέρες κατάλογο με 643 
επιπλέον ΜΥΣΥΦΑ (Μη Υποχρεωτικώς Συντα- 

γογραφούμενα Φάρμακα) με προτεινόμενες 
τιμές πώλησης.Έτσι στα ήδη 1.350 περίπου 
μη συνταγογραφούμενα φάρμακα έρχονται να 
προστεθούν άλλα 650 περίπου και συνολικά 
να φτάσουν τα 2.000.
Συνεπώς το Κράτος γλιτώνει την υποχρέωση 
της αποζημίωσης στους ασθενείς και όλο το 
βάρος πέφτει στους καταναλωτές.
0 κατάλογος που αναρτήθηκε στην ιστοσελίδα 
του Οργανισμού, περιλαμβάνει φάρμακα, με 
τιμές μεταξύ 0,13 ευρώ και 164 ευρώ. Τα 268 
έχουν τιμή κάτω από 5 ευρώ, τα 258 έχουν 
τιμή από 5 ώς 10 ευρώ και 104 φάρμακα 
έχουντιμή από 10 έως25 ευρώ. Από 25 έως 
164 ευρώ κοστίζουν μόλις εννέα σκευάσματα. 
Μεταξύ αυτών είναι διάφορα φάρμακα, όπως 
παυσίπονα, σκευάσματα για τον έρπη, το πε
πτικό, αποχρεμπτικά, καραμέλεςγια τον λαιμό,

Στα ήδη 
1.350 
περίπου 
μη συντα- 
γογρα- 
φούμενα 
φάρμακα 
έρχονται 
να προ
στεθούν 
άλλα 650 
περίπου

αλοιφές κατά της ακμής, αντιβηχικά, τεχνητά 
δάκρυα, αντισηπτικά, αντιγριπικά, βιταμίνες, 
οξυζενέ και βοηθήματα για τη διακοπή του 
καπνίσματος.
Το θέμα της διεύρυνσης της λίστας των ΜΗ
ΣΥΦΑ συζητήθηκε και στη γενική συνέλευση 
του πανελλήνιου φαρμακευτικού συλλόγου 
που διεξήχθη το περασμένο Σαββατοκύριακο. 
Ο πρόεδρος του Φαρμακευτικού Συλλόγου 
Μαγνησίας κ. Κώστας Ματσιόλης επισήμανε 
πως «στη γενική συνέλευση μας ανακοινώ
θηκε ότι και άλλα φάρμακα που τώρα συντα- 
γογραφούνται, θα ενταχθούν στην κατηγορία 
των ΜΗΣΥΦΑ. Και, όπως γίνεται συνήθως 
μετά από λίγες εβδομάδες οι φαρμακευτικοί 
σύλλογοι θα λάβουν από τον ΕΟΦ τη λίστα 
με τα νέα ΜΗΣΥΦΑ.Έτσι οι καταναλωτές θα

πληρώνουν από την τσέπη τους για όλο και 
περισσότερα φάρμακα. Δυστυχώς πρόκει
ται για μνημονιακές δεσμεύσεις όλων των 
τελευταίων κυβερνήσεων, προκειμένου να 
μην συνταγογραφούνται από τους γιατρούς 
διάφορα φάρμακα και έτσι οι καταναλωτές να 
πληρώνουν μόνο τη συμμετοχή τους. Και είναι 
θλιβερό, γιατί ενώ σε ό,τι αφορά στη δημόσια 
δαπάνη αυτή μειώνεται, αλλά για τις υποχρεώ
σεις των φορολογουμένων και ασφαλισμένων 
αυτές αυξάνονται συνεχώς».
Επίσης το θέμα της ενημέρωσης του πληθυ
σμού για την αναγκαιότητα εμβολιασμού κατά 
της γρίπης συζητήθηκε στη γενική συνέλευση 
του πανελλήνιου φαρμακευτικού συλλόγου, 
όπου και αποφασίστηκε να πραγματοποιηθούν 
διάφορες ενημερωτικές δράσεις.
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1  Μόνο μια εταιρεία κατέθεσε προσφορά για
προμήθεια μαγνητικού τομογράφου στο Νοσοκομείο
Βόλου

Πηγή: ΘΕΣΣΑΛΙΑ Σελ.: 14 Ημερομηνία
έκδοσης:

09-11-2018

Επιφάνεια: 310.48 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Μόνο μια εταιρεία κατέθεσε προσφορά για προμήθεια 
μαγνητικού τομογράφου στο Νοσοκομείο Βόλου

Μ
ία είναι π εταιρεία που θέλει να 
αναλάβειτο έργο τηςτοποθέιησης 
του μαγνητικού τομογράφου στο 
Νοσοκομείο Βόλου με ένα συνολικό προ

ϋπολογισμό που αγγίζει τις 900.000 ευρώ. 
Οι προσφορές άνοιξαν πριν μερικές ημέ
ρες και η αρμόδια επιτροπή που έχει συ- 
σταθεί στο «Αχιλλοπούλειο», εξετάζει το 
κατά πόσο ανταποκρίνονται τα δεδομένα 
που δίνει η εταιρεία, με τις απαιτήσεις για 
τον μαγνητικό τομογράφο.
Μέχρι τέλος του μήνα θα έχει ολοκληρω
θεί η αξιολόγηση της προσφοράς και αν 
τηρηθούν τα χρονοδιαγράμματα, τότε μέσα 
σε περίπου τέσσερις μήνες ο μαγνητικός 
τομογράφος, ένας πολύ σημαντικός εξο
πλισμός που θα αναβαθμίσει το Νοσοκο
μείο, θα βρίσκεται στο «Αχιλλοπούλειο». 
Ο αναπληρωτής διοικητής κ. Χάρης Απο- 
στολίδης δήλωσε πως «οι προσφορές για 
τον μαγνητικό τομογράφο άνοιξαν πριν λί
γες ημέρες και μία είναι η ενδιαφερόμενη 
εταιρεία. Αναμένουμε την ολοκλήρωση 
της αξιολόγησης των στοιχείων για να 
προχωρήσει η σύμβαση και να γίνει πραγ

ματικότητα η τοποθέτηση του τομογράφου 
που θα βρίσκεται στο υπόγειο, κοντά στο 
αρχείο, όπου και εκεί θέλουμε να κάνουμε 
κάποιες αλλαγές».
Ο κ. Αποστολίδης πρόσθεσε πως «επίσης 
ξεμπλόκαρε ένα ακόμη σημαντικό έργο 
που είναι ο στεφανιογράφος μαζί με το 
αιμοδυναμικό εργαστήριο. Αυτό σημαίνει 
ότι το έργο έχει εγκριθεί από τις αρμόδιες 
υπηρεσίες της Περιφέρειας και σύντομα

θα ανακοινωθεί η ένταξή του σε κάποιο 
χρηματοδοτικό πλαίσιο.
Και ενώ τα έργα προχωρούν, δεν φαίνε
ται συμβαίνει το ίδιο με τις μόνιμες προ
σλήψεις ειδικά για το αυτόνομο ΤΕΠ. Το 
Νοσοκομείο έχει αποστείλει εδώ και πολύ 
καιρό όλα τα στοιχεία και τις αιτήσεις με τις 
θέσεις που ζητεί, αλλά προς το παρόν το 
υπουργείο Υγείας κωλυσιεργεί. Σε αυτό 
το πλαίσιο δεν έχουν ξεκινήσει ακόμη οι

εργασίες παρέμβασης στην είσοδο των 
Επειγόντων που θα ανταποκρίνονται στις 
νέες δομές και λειτουργίες που θέλει να 
δώσει η διοίκηση στο ΤΕΠ.
Επίσης ο ΕΟΠΥΥ επιχορήγησε με το ποσό 
των 2.250.000 ευρώ για νοσηλεία ασφαλι
σμένων από το 2017.Όπως επισημαίνεται 
από τη διοίκηση, οι οφειλές που δημιουρ- 
γούνται μηνιαίως από τον ΕΟΠΥΥ για τη 
νοσηλεία και εξετάσεις ασφαλισμένων, 
αγγίζουν το 1.200.000 ευρώ.
Ο προϋπολογισμός του Νοσοκομείου Βό
λου για φέτος ανέρχεται στα 17.000.000 
ευρώ, όπου ένα ποσό γύρω στα 5.500.000 
ευρώ διατίθεται για την κάλυψη των ανα
γκών σε φάρμακα.
Το Νοσοκομείο Βόλου καταβάλλει ετησίως 
ένα ποσό γύρω στο 1.200.000 ευρώ για 
την πληρωμή των επικουρικών γιατρών 
και άλλων εργαζομένων, καθώς και την 
πληρωμή των εφημεριών που είναι επι
πλέον των κανονικών.

Φ.Σ.
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1  Πολλά είναι τα φαρμακεία
Πηγή: ΘΕΣΣΑΛΙΑ Σελ.: 3 Ημερομηνία

έκδοσης:
09-11-2018

Επιφάνεια: 79.23 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ
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Πολλά είναι τα φαρμακεία 
στον Βόλο που επιβιώνουν και ίσα- 

ίσα τα βγάζουν πέρα.Όπως ανέφερε 
ο αντιπρόεδρος του ΣΥΦΘΕ Χρόνης 

Βυζιώτης, υπάρχουν φαρμακεία που δεν 
καταθέτουν στον ΕΟΠΥΥ, καθώς έχουν 
κατασχέσεις από τις φαρμακαποθήκες. 
Αναφορικά με τις ελλείψεις φαρμάκων 
ο κ. Βυζιώτης ανέφερε πως υπάρχουν 
ασθενείς, που αναγκάζονται να ψάξουν 
και σε δέκα φαρμακεία, για να βρουν 

k τα φάρμακα που έχουν ανάγκη 
ΔΗΜΟ.Σ.

9UV

1
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1  Νέο Διοικητικό Συμβούλιο οι δικαστικοί υπάλληλοι
Δωρεάν μετρήσεις σακχάρου στην πλατεία της Καλαμ ...

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ ΤΗΣ
ΜΕΣΣΗΝΙΑΣ

Σελ.: 12 Ημερομηνία
έκδοσης:

09-11-2018

Επιφάνεια: 1081.72 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

<λ«ν*<ΜΑ Παρασκευή 9 Νοεμβρίου 2018

13 χρόνια σε Αρμένιο που 
μαχαίρωσε ομοεθνή ιου

Ρεπορτάζ
Νικολέττα ΚολυΒάρη

Ε
τσι, χωρίς λόγο, μαχαίρωσε το φίλο και ομοεθνή του και 
αφού είδε τα αίματα σηκώθηκε και... έφυγε, αφήνοντάς τον 
αβοήθητο, και ο άλλος θα είχε καταλήξει αν δεν έφτανε έγκαιρα 

το ασθενοφόρο.
Αυτό έκανε ένας 58χρονος Αρμένιος πρόπερσι στις 29 Μαΐου, 

στο πάρκο του Νέδοντα (Σχοινιά) στην Καλαμάτα και χθες το 
Μικτό Ορκωτό Εφετείο Καλαμάτας, όπου δικάστηκε σε δεύτερο 
βαθμό, μείωσε την πρωτόδικη ποινή του κατά 3 χρόνια, καταδι- 
κάζοντάς τον σε 13 χρόνια κάθειρξη κατά πλειοψηφία (6-1), για 
απόπειρα ανθρωποκτονίας σε ήρεμη ψυχική κατάσταση, παράνομη 
οπλοφορία και οπλοχρησία. Μειοψήφησε ένας από τους ενόρκους, 
ο οποίος έκρινε ότι η κατηγορία θα έπρεπε να μεταβληθεί σε 
βαριά σκοπούμενη σωματική βλάβη, όπως ζήτησε η υπεράσπιση, 
ισχυριζόμενη ότι ο κατηγορούμενος είχε πιει τόσο πολύ που δεν 
ήξερε τι έκανε και σίγουρα δεν ήθελε να σκοτώσει το φίλο του.

ΚΑΤΗΓΟΡΟΥΜΕΝΟΣ: "ΗΠΙΑ ΠΟΛΥ"

Ήπια πολύ, τι να κάνουμε τώρα; Δεν μου έφταιξε... Τρελάθηκα!", 
ισχυρίστηκε στην απολογία του ο κατηγορούμενος. Γιατί τρελάθηκε 
και γιατί μαχαίρωσε στην κοιλιά το φίλο του που γνωρίζονταν από 
παλιά, από την Αρμενία, δεν έδωσε πειστικά να καταλάβει το 
δικαστήριο ο 58χρονος Αρμένιος κατηγορούμενος. Ο παθών είχε 
μαχαιρωθεί στην κοιλιά και για να γλιτώσει οι γιατροί αναγκάστηκαν 
στο χειρουργείο να αφαιρέσουν τον σπλήνα του και μέρος από το 
συκώτι, θα είχε μάλιστα πεθάνει από αιμορραγία αν από δίπλα, από 
το αναψυκτήριο του πάρκου, δεν ειδοποιούσαν ασθενοφόρο και 
δεν έφτανε γρήγορα. Ο παθών, η μητέρα και η γυναίκα του, καταθέ
τοντας χθες στο δικαστήριο, είπαν και αυτοί ότι ο κατηγορούμενος 
μεθούσε συχνά και έχανε το μέτρο. Πριν συμβεί αυτό, ήταν φίλοι και 
ήξεραν καλά ο ένας τον άλλον όταν ακόμα ζούσαν στην Αρμενία.

Η ΠΩΛΗΣΗ ΤΟΥ ΣΠΙΤΙΟΥ ΚΑΙ ΤΟ... ΠΟΥΡΜΠΟΥΑΡ

Στην περιγραφή του ο παθών στο δικαστήριο είπε ότι καθόταν 
σε ένα παγκάκι και γύρω στις 5 το απόγευμα έκανε εμφάνιση ο 
κατηγορούμενος, μεθυσμένος πολύ και οδηγώντας ένα αυτοκίνητο, 
που... έβρισκε μόνο του το δρόμο! Ετσι, τουλάχιστον δικαιολόγησαν 
ο μάρτυρας και ο ίδιος ο κατηγορούμενος στην απολογία του 
πώς ήταν δυνατόν με τέτοιο μεθύσι να οδηγεί. Μάλιστα, έφυγε 
και γύρισε πάλι -όπως κατέθεσε ο μάρτυρας και παθών- και τη 
δεύτερη φορά τον φορτώθηκε να ψάξουν για αγοραστή, για ένα 
σπίτι αξίας 50 εκατ. ευρώ! Εκεί, είπαν, ότι δούλευε ο κατηγορού
μενος και αν έβρισκε αγοραστή στον ιδιοκτήτη και εργοδότη του 
θα έπαιρνε καλό πουρμπουάρ.

ΝΟΜΙΣΕ ΟΤΙ ΤΟΥ ΡΙΙΕ ΜΠΟΥΝΙΑ

Ο παθών λοιπόν μην βρίσκοντας άκρη μαζί του, γύρισε και του 
είπε ότι είναι... τρελός και ο κατηγορούμενος τρελάθηκε! Οπως 
περιέγραψε ο ίδιος ο παθών στο δικαστήριο χθες, άρχισε να 
κουνά τα χέρια του και νόμισε ότι τού 'δίνε μπουνιές στην κοιλιά, 
ώσπου σήκωσε τα χέρια και κατάλαβε ότι με κάτι τον... χαράκωνε. 
Μετά ένιωσε μια ζεστασιά στην κοιλιά και η μπλούζα του μάτωσε. 
Τότε ήταν που ο κατηγορούμενος βλέποντας τα αίματα, οπισθο
χώρησε, πήρε το αυτοκίνητό του και έφυγε. Εντύπωση πάντως 
προκάλεσε στο δικαστήριο ότι ο παθών δεν κατονόμασε ποτέ 
στους αστυνομικούς ποιος ήταν αυτός που τον μαχαίρωσε.

ΣΥΝΕΛΗΦΘΗ ΤΥΧΑΙΑ

Οι αστυνομικοί έπιασαν τον 58χρονο Αρμένιο να οδηγεί μεθυ
σμένος πέρυσι το Μάιο και αφού τον προσήγαγαν είδαν ότι είναι 
φυγόποινος. Ο Αρμένιος είχε καταδικαστεί ερήμην σε 16 χρόνια 
κάθειρξη πέρυσι στις 7 Μαρτίου από το Μικτό Ορκωτό Δικαστήριο 
Γυθείου ομόφωνα, για την απόπειρα ανθρωποκτονίας σε βάρος 
του φίλου και ομοεθνή του. Η εισαγγελέας χθες προσπάθησε 
πάντως να αποσπάσει μια απάντηση από τον παθόντα γιατί δεν 
είπε το όνομα του κατηγορουμένου, αλλά ξεκάθαρη απάντηση 
δεν πήρε, ούτε αυτή ούτε ο πρόεδρος του δικαστηρίου, παρά τις 
επίμονες ερωτήσεις.

ΕΝΟΧΟΣ ΟΠΩΣ ΚΑΤΗΓΟΡΕΙΤΑΙ

Η εισαγγελέας στην αγόρευσή της είπε πάντως ότι ο κατηγο
ρούμενος ήταν αποφασισμένος να σκοτώσει τον άλλον και 
μάλιστα για "ασήμαντη αφορμή", ενώ αντέκρουσε και τον 
ισχυρισμό του κατηγορουμένου και της υπεράσπισης ότι δεν 
κρατούσε καν μαχαίρι, αλλά έναν... μικρούλη κόφτη που συνήθιζε 
να έχει πάνω στα κλειδιά του. Πρότεινε λοιπόν την ενοχή του 
όπως κατηγορείτο (δηλαδή για απόπειρα ανθρωποκτονίας με 
πρόθεση, σε ήρεμη ψυχική κατάσταση). Επίσης, πρότεινε να μην 
του αναγνωριστούν ελαφρυντικές περιστάσεις, όπως και αυτή 
του μειωμένου καταλογισμού, λέγοντας ότι το να μεθύσει ήταν 
κάτι που ο ίδιος επέλεξε.

Νέο Διοικητικό Συμβούλιο 
οι δικαστικοί υπάλληλοι

Ε
κλογές για την ανάδειξη νέου 
Διοικητικού Συμβουλίου έκα
νε χθες ο Σύλλογος Δικαστικών 

Υπαλλήλων Περιφέρειας Πρω
τοδικείου Καλαμάτας. Στην 
εκλογική διαδικασία ψήφισαν 
52 μέλη από τα 61 που είχαν 
δικαίωμα ψήφου. Τα έγκυρα ψη
φοδέλτια ήταν 48 και 4 άκυρα.

Για το Διοικητικό Συμβούλιο 
εκλέχθηκαν κατά σειρά ψήφων 
οι Γεωργία Κούτρα (26), Ευγενία 
Λύγουρη (25), ο απερχόμενος 
πρόεδρος Ανδρόνικος Σταυρό- 
πουλος (23) και οι Διονύσης 
Λαμπρόπουλος (21) και Πανα
γιώτης Μακρής (20). Οι αντι
πρόσωποι που εκλέχθηκαν για 
την Ομοσπονδία Δικαστικών 
Υπαλλήλων Ελλάδας (ΟΔΥΕ) 
είναι οι Γεωργία Κούτρα (20), 
Στέφανος Καρκατζούλης (18) 
και Ανδρόνικος Σταυρόπουλος 
(18). Για την ΑΔΕΔΥ αντιπρό
σωποι εκλέχθηκαν οι Ανδρόνι
κος Σταυρόπουλος (25) και Ευ
γενία Λύγουρη (25).

Στην Ελεγκτική Επιτροπή του 
συλλόγου εκλέχθηκαν ο Γιώρ- 
γος Γάλλος, η Κατερίνα Κου
τού μάνου και η Κωνσταντίνα 
Φωτοπούλου.

Σημειώνεται ότι οι δικαστικοί 
υπάλληλοι Καλαμάτας κατέβηκαν 
στις εκλογές με ενιαίο ψηφο

δέλτιο, στο οποίο έβαλαν υπο
ψήφιοι συνολικά 7 για το Διοι
κητικό Συμβούλιο, 8 υποψήφιοι

για την ΟΔΥΕ και 4 ως υποψήφιοι 
αντιπρόσωποι για την ΑΔΕΔΥ.

Ν.Κ.

ΑΠΟ ΤΟ ΔΙΑΒΗΤΟΛΟΓΙΚΟ ΙΑΤΡΕΙΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ

Δωρεάν μετρήσεις σακχάρου 
στην πλατεία της Καλαμάτας

Δ
ωρεάν μετρήσεις σακχάρου και, όπου 
χρειάζεται, γλυκοζυλιωμένης αιμοσφαι
ρίνης, θα κάνουν τη Δευτέρα στην κεντρική 

πλατεία της Καλαμάτας, από τις 10 π.μ. 
έως τη 1 μ.μ., το Διαβητολογικό Ιατρείο 
του Νοσοκομείου Καλαμάτας από κοινού 
με το Σύλλογο Διαβητικών Ν. Μεσσηνίας 
“Γλυκιά Μεσσηνία" και σε συνεργασία με 
το Δήμο Καλαμάτας, τον Ιατρικό Σύλλογο 
Μεσσηνίας, τον Ερυθρό Σταυρό Καλαμάτας, 
την Πανελλήνια Ομοσπονδία Συλλόγων - 
Σωματείων Ασθενών με Σακχαρώδη Διαβήτη 
(ΠΟΣΣΑΣΔΙΑ) και την ΠΟΜΑΜΕΑ-Πανελ- 
λήνια Ομοσπονδία ΑμεΑ.

Παράλληλα, θα διανέμονται φυλλάδια 
και θα προβάλλεται βίντεο με στόχο την 
ενημέρωση και ευαισθητοποίηση του κοινού 
για τον σακχαρώδη διαβήτη.

Οι εν λόγω δράσεις οργανώνονται με 
αφορμή την Παγκόσμια Ημέρα κατά του 
Σακχαρώδους Διαβήτη, στις 14 Νοεμβρίου, 
που φέτος έχει ως κεντρικό θέμα “Οικογένεια 
και Διαβήτης". Η εκστρατεία στοχεύει να 
τονίσει τη σημασία της πάθησης, καθώς 
και της σωστής και έγκαιρης διάγνωσης 
και διαχείρισής της, όχι μόνο για το ίδιο το 
άτομο με διαβήτη, αλλά και για την οικογένειά 
του στο σύνολό της.

Η Παγκόσμια Ομοσπονδία κατά του Δια
βήτη (IDF) αναφέρει ότι πάνω από 425 
εκατομμύρια άνθρωποι πάσχουν από σακ
χαρώδη διαβήτη. Η Ελλάδα, εξαιτίας του 
τρόπου ζωής (υψηλά ποσοστά παχυσαρκίας 
και έλλειψη σωματικής δραστηριότητας) 
συγκαταλέγεται στα κράτη με υψηλούς 
ρυθμούς αύξησης των ατόμων με διαβήτη. 
Αυτό επιβάλλει άμεσα τη λήψη μέτρων 
πρόληψης από όλους τους εμπλεκόμενους 
φορείς. Περίπου 1 εκατ. άνθρωποι στην 
Ελλάδα πάσχουν από σακχαρώδη διαβήτη, 
ενώ, δυστυχώς, 1 στα 2 άτομα δεν το 
γνωρίζει.

Δύο μέρες χωρίς νερό 
οι Ράχες Κυπαρισσίας

Χ
ωρίς νερό έμεινε από το πρωί της Τετάρτης μέχρι και χθες το μεσημέρι η Δημοτική 
Κοινότητα Ραχών Κυπαρισσίας λόγω ζημιάς στο δίκτυο μεταφοράς του νερού στη δε
ξαμενή. Κάτοικοι της περιοχής εξέφρασαν την έντονη διαμαρτυρία τους για το γεγονός ότι 

για δύο μέρες σχεδόν δεν είχαν νερό και για τη μεγάλη ταλαιπωρία που υπέστησαν.
Σε επικοινωνία που είχαμε με τον πρόεδρο της ΔΕΥΑ Τριφυλίας Παναγιώτη Γυφτάκη 

μας είπε ότι αρχικά υπήρξε ζημιά την Τετάρτη, η οποία αποκαταστάθηκε από συνεργείο της 
ΔΕΥΑΤ. Ομως προέκυψε και νέα βλάβη, η οποία αποκαταστάθηκε χθες το πρωί και μετά 
το μεσημέρι θα ομαλοποιούνταν η υδροδότηση του χωριού. Παρατήρησε μάλιστα πως 
όλο αυτό το διάστημα δεν έμεινε όλο το χωριό χωρίς νερό.

Κ.Μπ.

Συγκέντρωση για την 
επέτειο του Πολυτεχνείου

Σ
υγκέντρωση για την επέτειο του Πολυτεχνείου 
θα γίνει στην Καλαμάτα, στην πλατεία 23ης 
Μαρτίου, το Σάββατο 17 Νοεμβρίου, στις 7 το 

βράδυ.
Στη σχετική ανακοίνωσή της, η επιτροπή 

αγώνα της ΣΤΕΓ - ΣΔΟ του ΤΕΙ Πελοποννήσου 
καλεί τα συνδικάτα και τους μαθητές της πόλης 
σε μαζική συμμετοχή στη συγκέντρωση, τονί
ζοντας παράλληλα, μεταξύ άλλων: “45 χρόνια

από τον μεγάλο ξεσηκωμό του Πολυτεχνείου... 
Μελετάμε, διδασκόμαστε και αντλούμε δύναμη 
για τη συνέχεια των αγώνων μας. Αποδεικνύεται 
ότι κανένας αντίπαλος, όσο ισχυρός και αν φαί
νεται δεν είναι ανίκητος. 0 οργανωμένος αγώνας 
του λαού και της νεολαίας κόντρα σε κυβερνήσεις 
και ιμπεριαλιστικούς οργανισμούς είναι η δύναμη 
που έχουμε για να διεκδικήσουμε τα δικαιώματά 
μας. Τίποτα δεν γίνεται όσο μένουμε θεατές”.

Αποζημίωση 
οδηγού για ιη 

βλάβη από φρεάτιο

Τ
η ζημιά που έπαθε στο αυτοκίνητό 
του από φρεάτιο της ΔΕΥΑΤ ιδιο
κτήτης σε δρόμο των Φιλιατρών, 

καλείται να πληρώσει η Επιχείρηση, 
όπως αποφάσισε το Δ.Σ. της.

Στη σχετική εισήγηση του θέματος 
σημειώνεται πως ο ιδιοκτήτης του 
οχήματος σε αίτησή του αναφέρει 
πως το αυτοκίνητό του υπέστη ζήμιά 
καθώς κατευθυνόταν από τα δυτικά 
προς τα ανατολικά σε τμήμα της 
εθνικής οδού. Εντός πόλεως Φι
λιατρών (έναντι του Ι.Ν. Παναγίας) 
προσέκρουσε σε καπάκι φρεατίου, 
το οποίο προεξείχε του οδοστρώ
ματος λόγω καθίζησης, με αποτέ
λεσμα να υποστεί μηχανική βλάβη, 
η οποία έχει καταγραφεί στο βιβλίο 
συμβάντων του Α.Τ. Τριφυλίας.

Το συμβούλιο ενέκρινε την απο- 
ζήμίωση της βλάβης σημειώνοντας 
ότι αυτή προκλήθηκε με υπαιτιότητα 
της ΔΕΥΑΤ.

Κ.Μπ.
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